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ANADOLU ÜNİVERSİTESİ 
YENİ EĞİTİM VE ÖĞRETİM 
YILINA AÇILIŞ TÖRENİ’YLE 
“MERHABA” DEDİ
Anadolu Üniversitesi 2017-

2018 Eğitim-Öğretim Yılı 
Açılış Töreni, Atatürk Anıtı’na 
çelenk sunumuyla başladı. Ana-
dolu Üniversitesi Atatürk Kül-
tür ve Sanat Merkezi (AKM) 
Opera ve Bale Salonu’nda de-
vam eden törende, Saygı Du-
ruşu ve İstiklal Marşı’nın ardın-
dan Üniversitemizin tanıtım 
filmi izlendi ve Anadolu Üni-
versitesi Devlet Konservatuvarı 
Anadolu Makam Topluluğu 
tarafından Klasik Türk Müziği 
dinletisi gerçekleştirildi.

Törene, Eskişehir Valisi 
Özdemir Çakacak, Ak Parti 
Eskişehir Milletvekilleri Prof. 
Dr. Nabi Avcı,  Prof. Dr. Emi-
ne Nur Günay, Hava Kontrol 
Grup Komutanı Hv. Tuğg. 
İmdat Bahri Biber, Anadolu 
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. 
Naci Gündoğan, Eskişehir Os-

mangazi Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Hasan Gönen, Vali 
Yardımcıları Aslan Avşarbey, 
Ali Muhiddin Varol, Tepeba-
şı Kaymakamı Salih Keser, İl 
Jandarma Komutanı J. Kd. 
Alb. Uysal Ağaoğlu, İl Emniyet 
Müdürü Engin Dinç, Anadolu 
Üniversitesi Rektör Yardımcıla-
rı Prof. Dr. Adnan Özcan, Prof. 
Dr. Ali Savaş Koparal, Prof. 
Dr. Aydın Aybar, Prof. Dr. Za-
fer Asım Kaplancıklı, Ak Parti 
İl Başkanı M. Dündar Ünlü, 
MHP İl Başkanı Kadir Bıyık, 
Ak Parti Odunpazarı İlçe Baş-
kanı Volkan Doğan, Ak Parti 
Tepebaşı İlçe Başkanı İ. Yılmaz 
Kaynarca, Anadolu Üniversitesi 
senato ve yönetim kurulu üye-
leri, daire başkanları, öğretim 
elemanları ve öğrenciler katıldı.

DEVAMI                    ‘TE
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Eskişehirli öğrenciler için “Düşünce Okulu Projesi” başladı
Kültür ve Turizm Bakanlığı, 

Millî Eğitim Bakanlığı, Ana-
dolu Üniversitesi ve Türk Dünyası 
Vakfının ortak projesi “Eskişehir 
Düşünce Okulu Projesi”nin açılışı 
Anadolu Üniversitesi Türk Dün-
yası Bilim, Kültür ve Sanat Mer-
kezinde gerçekleştirildi. Programa 
Eskişehir Milletvekili Prof. Dr. 
Nabi Avcı, Anadolu Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. Naci Gündoğan, 
AK Parti İl Başkanı Dündar Ünlü, 
İl Milli Eğitim Müdürü Necmi 
Özen, Türk Dünyası Vakfı Müte-
velli Heyet Üyesi Prof. Dr. Fazıl 
Tekin, Anadolu Üniversitesi öğre-
tim elemanları, eğitimciler ve çok 
sayıda öğrenci katıldı. 

“Bu eğitimlerin önümüzdeki 
dönemlerde de devam 

etmesini istiyoruz”
Açılış öncesinde Eskişehir Dü-

şünce Okulu Projesi ile ilgili görüş-
lerini belirten Anadolu Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. Naci Gündoğan 
şunları aktardı: “Anadolu Üniversi-
tesi olarak Türk Dünyası Araştırma 
ve Uygulama Merkezinin bu tür 
faaliyetlere ev sahipliği yapmasını 
çok önemsiyoruz. Bu tarz bir proje 
kapsamında üniversitemizin aka-
demisyenlerinin de içinde bulun-
duğu eğitmenlerle ilimizdeki bir 
grup öğrencimize belirli alanlarda 
haftada 3 saat eğitim verilecek. Biz 
bu eğitimlerin önümüzdeki dö-
nemlerde de devam etmesini isti-
yoruz. Projenin özellikle lise çağın-

daki öğrencilerimizin okul hayatı 
dışında da bilim, sanat, kültür gibi 
alanlarda düşünce ve kanaat ön-
derleriyle buluşmalarının önemli 
çıktıları olacağını düşünüyor, ha-
yırlı ve uğurlu olmasını temenni 
ediyorum.”

“Çocukların bireysel 
birikimleri artacak”

“Bu güzel girişimin gençleri-
mize hayırlı olmasını diliyorum.” 
diyerek açılış konuşmasına baş-
layan Eskişehir Milletvekili Prof. 
Dr. Nabi Avcı, “Düzenlenen bu 
programı, çocuklarımızın ve genç-
lerimizin okul dışı zamanlarını ve 
bireysel birikimlerini artırmak için 

önemli bir faaliyet olarak görüyo-
rum.  Çocukların alacağı eğitim 
haftalık 3 saat deyip geçmeyin. 
Çünkü burada çocuklarımız için 
önemli kazançlardan biri de ala-
cakları eğitimin yanında oluştura-
cakları arkadaşlık ortamıdır. Aidi-
yet duygusu edinmenin öne çıktığı 
bu yaşlarda, bu birlikteliklerin gü-
zel sonuçlar vereceğine inanıyor, 
herkesi emeklerinden dolayı kutlu-
yorum.” şeklinde konuştu.

“Bu tarz çalışmalar İl Millî 
Eğitim Müdürlüğü olarak bizi 

heyecanlandırıyor”
İl Millî Eğitim Müdürü Necmi 

Özen ise konuşmasında, “Sürekli 

sınav baskısı altında bunaldığını 
düşündüğümüz öğrencilerimizin 
düşünce dünyalarını geliştirecek, 
kimliklerinin oluşumuna katkı 
sağlayacak bu tarz çalışmalar İl 
Millî Eğitim Müdürlüğü olarak 
bizi heyecanlandırıyor. Sadece 
akademik çalışmaların içerisinde 
yer alan öğrencilerimizin kimlik 
yetersizliği ile yetişmiş olması eği-
timciler olarak hepimizi rahatsız 
ediyor. Dolayısıyla öğrencilerimi-
zin kendilerini geliştirebilecekleri, 
sanatsal yönlerini ve yeteneklerini 
ortaya çıkarabilecekleri faaliyetler 
bizim eğitimimizin başarıya ulaş-
masında güzel bir vesile olacaktır.” 
dedi.

Karikatür, Düşünce, Fotoğraf 
ve Edebiyat olmak üzere 

4 farklı atölyede var

Ekim-Aralık 2017 tarihleri ara-
sında 12 hafta sürecek olan prog-
ram hakkında bilgi veren Türk 
Dünyası Vakfı Genel Sekreteri Dr. 
Adnan Tekşen: “Eskişehir Düşün-
ce Okulu Programı ile gençleri-
mizin kendi kültür ve sanat yete-
neklerini keşfetmelerini istiyoruz. 
Böylece hem biz öğrencilerimizin 
başarılarını görelim hem de on-
lar kendilerindeki cevheri ortaya 
çıkarabilsinler. Programda, Eski-
şehir ve ilçelerinin okul yönetim-
leriyle anlaşılarak sanat eğitimine 
eğilimli olabilecek lise 2. sınıf 
öğrencileri seçildi. Karikatür, Dü-
şünce, Fotoğraf ve Edebiyat olmak 
üzere 4 farklı atölyede öğrencilere 
bu alanlarla ilgili mesleki bilgiler 
verilecek.” dedi. 

Açılış konuşmalarının ardın-
dan programın ilk dersini Eski-
şehir Milletvekili Prof. Dr. Nabi 
Avcı verdi. Avcı, öğrencilere mü-
zik, resim, fotoğraf, edebiyat alan-
larından örnekler vererek; akade-
mik başarının yanında sanatsal 
eğitimin de önemli olduğunu 
vurguladı. Prof. Dr. Nabi Avcı ay-
rıca, “İlla ki bir sanatla uğraşmak 
zorunda değilsiniz ama kendinize 
belirlediğiniz bir sanattan zevk al-
mayı, o sanata bakmayı öğrenebi-
lirsiniz.” şeklinde konuştu.

Haber:Havva ŞEKERCİOĞLU

Hidroana başarılara doymuyor

Anadolu Üniversitesi Mühendis-
lik Fakültesi Hidrojen Ener-

jili Araç Takımı (Hidroana) bu yıl 
İstanbul’da 3’üncüsü düzenlenen 
Shell Eco Marathon Türkiye yarı-
şında uluslararası arenada yarışarak, 
356,42 km/m³’lük derecesiyle lider-
liği göğüsledi. Hidroana birincilik 
ödüllerini Türkiye İhracatçılar Mec-
lisi (TİM) Başkanı Mehmet Büyü-
kekşi, Uludağ Otomotiv Endüstrisi 

İhracatçıları Birliği Başkan Yardım-
cısı Ömer Burhanoğlu ve Shell Tür-
kiye Ülke Başkanı Ahmet Erdem’in 
elinden aldı.

Yarışmayla ilgili görüşlerini bil-
diren Hidroana takım kaptanı Ersin 
Öz, “Disiplinler arası bir çalışma 
sergileyen takım arkadaşlarım ile 
birlikte böyle bir sonuçla döndüğü-
müz için gururluyuz. Fakat bunun 
sadece bizim için bir başlangıç oldu-

ğunu düşünüyoruz. Hidroana, yeni 
üyeleri ile birlikte seneye daha güçlü 
ve çevreci bir araç ile daha güzel so-
nuçlarla Ülkemizi ve Üniversitemizi 
temsil edebilmek için canla başla ça-
lışmaya devam edecek. Bu başarıyı 
elde etmemizde emeği geçen başta 
Rektörümüz Prof. Dr. Naci Gün-
doğan olmak üzere herkese teşekkür 
ediyorum.” dedi.

Haber: Haber Merkezi
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Anadolu Üniversitesi 
her açıdan özel bir üniversite

Törende öğrenciler adına konuş-
ma yapan ve Anadolu Üniversitesi-
ne Türkiye Bursları Programından 
burs kazanıp Zimbabve’den geldi-
ğini belirten Fen Bilimleri Enstitü-
sü İleri Teknolojiler Anabilim Dalı 
Öğrencisi Tanya Chikumba, “Ana-
dolu TÖMER’de geçirdikleri bir 
yılda dünyanın dört bir yanından 
gelmiş olan öğrencilerle kaynaştık-
larını ve Türkçeyi öğrendiklerini 
ifade eden Chikumba, Anadolu 
Üniversitesinin öğrencilere sundu-
ğu olanaklar bakımından özel bir 
üniversite olduğunu ve öğrencilerin 
de her açıdan çok şanslı olduğunu 
kaydetti.

2017 yılı Anadolu Üniversitesi 
Bilim ve Sanat, Teşvik, Hizmet 

Ödülleri sahiplerini buldu

Törenin açılış konuşmalarının 
ardından 2017 yılı Anadolu Üniver-
sitesi Bilim ve Sanat, Teşvik, Hiz-
met Ödülleri Töreni gerçekleştirildi 
ve ödül alan öğretim elemanlarına 
ödülleri takdim edildi.

2017 Anadolu Üniversitesi Bi-
lim Ödülü’ne Eczacılık Fakültesi 
Öğretim Üyesi Prof. Dr. Şükrü 
Beydemir layık görüldü. Beydemir, 
ödülünü Ak Parti Eskişehir Millet-
vekili Prof. Dr. Nabi Avcı’dan aldı. 
2017 Anadolu Üniversitesi Sosyal 
Bilimler Ödülü için Eğitim Bilim-
leri Enstitüsü Öğretim Üyesi Prof. 
Dr. Atilla Cavkaytar seçildi.  Vali 
Özdemir Çakacak ise Prof. Dr. Cav-
kaytar’a ödülünü takdim etti. 2017 
yılı Anadolu Üniversitesi Sanat 
Ödülü’ne ise Devlet Konservatuvarı 
Öğretim Üyesi Prof. Dr. Ozan Ev-
rim Tunca layık görüldü. Tunca’ya 
ödülü Ak Parti Eskişehir Milletve-
kili Prof. Dr. Emine Nur Günay ta-
rafından verildi. 2017 yılı Anadolu 
Üniversitesi Sanat Teşvik Ödüllerini 
ise Güzel Sanatlar Fakültesi Öğre-
tim Elemanları Arş. Gör. Aydan 
Eraslan ve Arş. Gör. Remzi San, 
Devlet Konservatuvarı Öğretim 
Elemanı Arş. Gör. Emre Ünlenen 
almaya hak kazandı. Öğretim ele-
manlarına ödülleri Rektör Prof. Dr. 
Naci Gündoğan tarafından verildi.

Ödül töreninin ardından 2017-
2018 Eğitim-Öğretim Yılı Açılış 
Töreni sona erdi.

Anadolu Üniversitesi yeni eğitim ve öğretim yılına Açılış Töreni’yle “merhaba” dedi

Anadolu Üniversitesi 2017-
2018 Eğitim-Öğretim Yılı 

Açılış Töreni, Atatürk Anıtı’na çe-
lenk sunumuyla başladı. Anadolu 
Üniversitesi Atatürk Kültür ve Sa-
nat Merkezi (AKM) Opera ve Bale 
Salonu’nda devam eden törende, 
Saygı Duruşu ve İstiklal Marşı’nın 
ardından Üniversitemizin tanıtım 
filmi izlendi ve Anadolu Üniver-
sitesi Devlet Konservatuvarı Ana-
dolu Makam Topluluğu tarafından 
Klasik Türk Müziği dinletisi ger-
çekleştirildi.

Törene, Eskişehir Valisi Özde-
mir Çakacak, Ak Parti Eskişehir 
Milletvekilleri Prof. Dr. Nabi Avcı,  
Prof. Dr. Emine Nur Günay, Hava 
Kontrol Grup Komutanı Hv. Tuğg. 
İmdat Bahri Biber, Anadolu Üni-
versitesi Rektörü Prof. Dr. Naci 
Gündoğan, Eskişehir Osmangazi 
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Ha-
san Gönen, Vali Yardımcıları Aslan 
Avşarbey, Ali Muhiddin Varol, Te-
pebaşı Kaymakamı Salih Keser, İl 
Jandarma Komutanı J. Kd. Alb. 
Uysal Ağaoğlu, İl Emniyet Müdü-
rü Engin Dinç, Anadolu Üniversi-
tesi Rektör Yardımcıları Prof. Dr. 
Adnan Özcan, Prof. Dr. Ali Savaş 
Koparal, Prof. Dr. Aydın Aybar, 
Prof. Dr. Zafer Asım Kaplancık-
lı, Ak Parti İl Başkanı M. Dün-
dar Ünlü, MHP İl Başkanı Kadir 
Bıyık, Ak Parti Odunpazarı İlçe 
Başkanı Volkan Doğan, Ak Par-
ti Tepebaşı İlçe Başkanı İ. Yılmaz 
Kaynarca, Anadolu Üniversitesi 
senato ve yönetim kurulu üyeleri, 
daire başkanları, öğretim elemanla-
rı ve öğrenciler katıldı.

Rektör Gündoğan, 
15 Temmuz şehitlerini ve 

kahramanlarını da unutmadı

Törenin açılışında konuşan 
Rektör Prof. Dr. Naci Gündoğan, 
konuşmasına başta Cumhuriye-
tin kurucusu Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk ve silah arkadaşları olmak 
üzere aziz şehitleri ve kahraman 
gazileri rahmet, minnet ve saygıyla 
anarak başladı. Rektör Gündoğan 
ayrıca 15 Temmuz hain darbe giri-
şimi sırasında hayatlarını kaybeden 
aziz şehitlerin yanı sıra İstanbul ve 
Ankara’da şehit verdiğimiz Ana-
dolu Üniversitesi öğrencileri Halil 
Kantarcı, Yusuf Naci Ağaroğlu, 
Ozan Özen, Ömer Cankatar, Mü-
nir Murat Ertekin ve Akif Altay’ı 
da rahmetle anmayı unutmadı ve 
ekledi: “Vatanı, milleti ve demok-
rasisi için gözünü kırpmadan ölü-
me giden şehit ve gazi mensupları-
mızla gurur duyduğumuzu bir kere 
daha ifade etmek istiyorum.”

Prof. Dr. Gündoğan’dan 
Anadolu Üniversitesinin 

4 yıldaki değişimi

2017-2018 Eğitim-Öğretim 
Yılı Açılış Töreni kapsamında gö-
rüşlerini dile getiren Rektör Gün-
doğan, katılımcılara Anadolu Üni-
versitesinin özellikle son 4 yıllık 
süreçteki gelişimi ve değişimine 
dair kapsamlı bir şekilde bilgilen-
dirmelerde bulundu. Üniversite-
lerin, araştırma-geliştirme, eği-
tim-öğretim ve doğrudan topluma 
hizmet faaliyetleri olmak üzere 3 

temel görevinin olduğuna dikkat 
çeken Prof. Dr. Naci Gündoğan, 
öncelikle Anadolu Üniversitesinde 
yürütülen “Araştırma, Akademik 
Performans ve Yayın” faaliyetlerine 
değindi. 

Anadolu Üniversitesinin
 öğrenci odaklı 

hizmetleri sürüyor

Örgün öğretimdeki gelişmelere 
de değinen Prof. Dr. Naci Gündo-
ğan, “Öğrencilere yönelik olarak 
fakülte, yüksekokul ve enstitüler-
deki dersleri öğrencilerin daha iyi 
koşullarda derslere katılımlarını 
sağlayabilmek için yeniledik. Yeni 
bölümler ve programlar açtık ve 
bunlar arasında Makine Mühen-
disliği ile Türk Müziği Bölümleri 
de yer alıyor. Bunun yanında 6 
doktora programı, 6 yüksek lisans 
programı ve 1 sanatta yeterlilik 
programı açtık. Öğretim üyesi 
atamalarında da önemli gelişme-
ler oldu ve kadromuzda bulunan 
1053 öğretim üyesinin yüzde 43’ü 
son 4 yılda atandı. Öğrencileri-
mizin ayrıca bilimsel, sanatsal ve 
sportif etkinliklere katılımlarını 
destekliyoruz. 2016 yılında açtığı-
mız Anadolu Üniversitesi Türkçe 
Öğretimi Uygulama ve Araştırma 
Merkezi (TÖMER) sayesinde dün-
yanın farklı coğrafyalarından gelen 
öğrencilerimize Türkçeyi öğretiyo-
ruz.” şeklinde konuştu.

Açıköğretim Sistemi 
öğrencileri her alanda 

düşünülüyor

Açıköğretim Sistemi ile ilgili de 
konuşan Rektör Gündoğan, Açı-
köğretim Sistemi proje yayın sayıla-
rı, Anadolum e-kampüs ve Anado-
lu Facebook hizmetleri, e-öğrenme 
materyallerinin zenginleştirilmesi, 
Açıköğretimde online kayıt ve 
Açıköğretim hizmetlerinin e-dev-

let üzerinden gerçekleştirilmeye 
başlanması, bilimsel dergilerin ya-
yın hayatına başlaması, acikbilim. 
anadolu.edu.tr’nin yayın hayatına 
başlaması, 36 ilde başarı belgesi 
takdim töreni ile Almanya’da me-
zuniyet töreninin düzenlenmesi 
ve diğer yapılan yeniliklerin konu 
başlıkları hakkında detaylı bilgiler 
verdi.

Anadolu Üniversitesi kaliteli 
eğitim yanında topluma hizmet 

alanında da çalışıyor

Topluma hizmet ve üniversi-
te-şehir ilişkileri alanında da pek 
çok çalışmaya imza atan Anadolu 
Üniversitesinin yaptığı projelerden 
bahseden Gündoğan, “Türk Dün-
yası Bilim Kültür ve Sanat Mer-
kezi, Hasan Polatkan Havalima-
nı, Anadolu Üniversitesi öğretim 
elemanları tarafından Türkiye’nin 
farklı bölgelerinde yapılan arkeo-
lojik kazılar, Eskişehirspor ve Es-
kişehir Basket kulüplerine yapılan 
destekler, Anadolu Üniversitesinin 
layık görüldüğü Topluma Hizmet 
Ödülü” konularında da açıklama-
larda bulundu.

Anadolu Üniversitesinin 
kampüsleri baştan

 aşağı yenilendi

Son yıllarda altyapı anlamında 
Anadolu Üniversitesinde yaşanan 
yenilikler hakkında da bilgilendir-
melerde bulunan Rektör Prof. Dr. 
Gündoğan, şunları söyledi: “Yunus 
Emre Kampüsü’nün 1600 metre’lik 
çevre duvarları yenilendi. Asfaltla-
ma ve tretuvar yenileme çalışmaları 
tamamlandı. Yağmur suyu kanali-
zasyon sistemi ve yeşil alan otoma-
tik sulama sistemi kuruldu. Kam-
püslerimiz; engelli erişimine uygun 
hâle getirildi ve yeşillendirildi. Bu-
nun yanında bina yenileme ve ek 
blok çalışmaları devam ediyor.”

“Türkiye Cumhuriyeti olarak 
bizlerin en büyük zenginliği 

gençlerimizdir”
“Eskişehir özelinde Üniversite-

lerimiz ile gurur duyuyoruz.” diyen 
Eskişehir Valisi Özdemir Çakacak 
üniversitelerin, şehirlerin ve ülke-
lerin kalkınmasında temel taşı ol-
duğunu ifade etti. Çakacak konuş-
masının devamında ise, “Türkiye 
Cumhuriyeti Devleti’nin uluslara-
rası arenada güçlü devletlerin ara-
sında yer almasını istiyorsak, bu ba-
şarının üniversitelerimizin yaptığı 
çalışmalarla ve onların yetiştirdiği 
gençlerle olacağını biliyoruz.” dedi. 
Eğitim ve öğretim hayatı boyunca 
öğretmenlerin de ne kadar değerli 
bir konumda olduğunu vurgula-
yan Özdemir Çakacak, “Türk mil-
leti olarak tüm öğretmenlerimize 
güveniyor ve geleceğin dünyasının 
gençlerini yetiştireceğinize inanı-
yoruz.” ifadelerini kullandı.

“Hedefimiz, üreten ve 
ürettiğinin karşılığını alan bir 
Türkiye’yi sizlere bırakmaktır”

2017-2018 Eğitim yılının öğ-
renciler için yeni ufuklar açmasını 
dilediğini belirten Ak Parti Eski-
şehir Milletvekili Prof. Dr. Emine 
Nur Günay, “Cumhuriyetimizin 
100. yılında ve sonrasında sizler gö-
rev başında olacaksınız. Dolayısıyla 
hedefimiz demokratik, adil, hukuk 
sistemine dayalı, sağlık, eğitim, sa-
nat, spor ve kültürel alanlarda atı-
lım yapıp, sürdürülebilir gelişmeyi 
sağlamış, üreten, ürettiğinin karşı-
lığını alan bir Türkiye’yi sizlere bı-
rakmaktır.” şeklinde konuştu.

“Anadolu Üniversitesi Türk 
üniversitelerinin yarınını temsil 
edecek bir konuma gelmiştir”

Törenin açılış dersini veren Ak 
Parti Eskişehir Milletvekili Prof. 
Dr. Nabi Avcı ise konuşmasın-
da şunları aktardı: “Rektörümüz 
Prof. Dr. Naci Gündoğan’ın sunu-
mu Anadolu Üniversitesinin dü-
nünü, bugününü özetledi ve ben 
kendisini dinlerken bir Türk üni-
versitesinin yarınını da görür gibi 
oldum. Çünkü Anadolu Üniversi-
tesi Türk üniversitelerinin bugü-
nünü değil yarınını temsil edecek 
bir konuma gelmiştir.” Avcı ko-
nuşmasının devamında katılım-
cılara yazar ve kitap önerilerinde 
bulundu.

Haber: Gökhan AKKURT
Havva ŞEKERCİOĞLU



4 ÜNİVERSİTE

Türkiye Deprem Mühendisliği 
Derneği (TDMD) tarafından 

iki yılda bir düzenlenen, ulusal ve 
uluslararası düzeyde de alanındaki 
en önemli etkinlik olan “4. Ulus-
lararası Deprem Mühendisliği ve 
Sismoloji Konferansı’na (UDM-
SK)”, Anadolu Üniversitesi ev sa-
hipliği yaptı. Öğrenci Merkezi Sa-
lon 2016’da açılışı gerçekleştirilen 
konferansa; Anadolu Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. Naci Gündoğan, 
Rektör Yardımcısı ve aynı zamanda 
Konferans Yürütme Kurulu Başka-
nı Prof. Dr. Yücel Güney, Türkiye 
Deprem Mühendisliği Derneği Baş-
kanı Prof. Dr. Haluk Sucuoğlu, Tür-
kiye Deprem Mühendisleri Derneği 
Kurucu Başkanı Yönetim Kurulu 
Üyesi Prof. Dr. Polat Gülkan, Tür-
kiye Cumhuriyeti Başbakanlık Afet 
ve Acil Durum Yönetimi Başkanlığı 
(AFAD) Deprem Dairesi Başkanı 
Dr. Murat Nurlu, Boğaziçi Üniver-
sitesi Kandilli Rasathanesi ve Dep-
rem Araştırma Enstitüsü Müdürü 
Prof. Dr. Haluk Özener, çok sayıda 
öğretim elemanı ve öğrenci katıldı. 
Açılış kapsamında ayrıca Anadolu 
Üniversitesi Devlet Konservatuvarı 
“Klarnetli Beşlisi” kısa bir müzik 
dinletisi gerçekleştirildi.

“Üniversitemiz önemli eğitim 
ve öğretim faaliyetlerini 

yürütmektedir”
Konferansın açılışında konu-

şan Anadolu Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Naci Gündoğan, bu yıl 
4’üncüsü düzenlenen Uluslararası 
Deprem Mühendisliği ve Sismoloji 
Konferansı’na, Anadolu Üniver-
sitesi olarak ev sahipliği etmekten 
dolayı duydukları memnuniyetini 
belirterek şunları söyledi: “Yer bi-
limciler ve inşaat mühendislerinin 
bir araya gelerek ortak çözümlerin 
geliştirilmesine olanak sağlayan 
bu tür konferanslardan elde edile-
cek deneyim ve bilgilerin, güvenli 
yerleşim alanlarının seçiminde ve 
mevcut yerleşim alanlarında ise ya-
pısal ve jeolojik disiplinin ortaya 
konulmasında son derece faydalı ve 
önemli olduğunu düşünüyorum. 
Günümüzde gelişen bilişim sistem-
lerinin afet yönetiminde kullanımı-
na yönelik gelişmeleri görmekteyiz. 
Buna yönelik paylaşımların da kon-
ferans süresince yapılacak olması 
son derece önemli. Ayrıca yeni dep-
rem yönetmeliğinin bu konferansta 
konuşulacak olması bu etkinliğin 
önemini bir kere daha gösteriyor. 
Ancak, ne kadar gelişen bir tekno-
lojiye sahip olursak olalım bu tür 

yeniliklerin kullanıcısı yani insan 
kaynağı olmadığı sürece toplumsal 
faydaya dönüşmesinin mümkün 
olmadığını hepimiz biliyoruz. Bu 
noktada Üniversitemiz gerek örgün 
gerek Açıköğretim alanında önemli 
eğitim ve öğretim faaliyetlerini yü-
rütmektedir.  Ev sahipliğini yaptı-
ğımız önemli konferansın verimli 
geçmesini temenni ediyorum.”

“Bu konferans 
bizim hayalimizdi”

Konferansa ve etkinlik progra-
mına ilişkin katılımcılara bilgiler 
veren Rektör Yardımcısı Prof. Dr. 
Yücel Güney ise görüşlerini şu şe-
kilde dile getirdi: “Bugün bizim için 
çok önemli bir gün. Anadolu Üni-
versitesi Yer ve Uzay Bilimleri Ens-
titüsü ve Mühendislik Fakültesi İn-
şaat Mühendisliği Bölümü, deprem 
alanında pek çok etkinliğe imza attı 
ve bu etkinlerini de hâlâ sürdürü-
yor. Anadolu Üniversitesi’nde böyle 
bir kongre gerçekleştirmek benim 
ve arkadaşlarımın hayaliydi. Tür-
kiye, deprem konusunda çok farklı 
tecrübeler yaşamış bir ülke. Her 
deprem sonrasında herhangi bir 
nedenle o bölgelere ziyarette bulun-

dum. Ziyaretlerdeki gözlemlerimde 
her zaman aynı hataların birbirini 
tekrarladığını gördüm. Bilimsel ça-
lışmaların, halka dönük bir şekilde 
uygulamaya dönüştürülerek anla-
tılması gerektiğini düşünüyorum. 
Ayrıca bu konuda neler yapılması 
gerektiğinin de konferans kapsa-
mında ele alınması gerekiyor. Ulus-
lararası düzeyde ve pek çok bilim 
kurulunun desteği ile 3 gün sürecek 
konferans, genel olarak Yunus Emre 
Kampüsü’nde gerçekleşecek ve İki 
Eylül Kampüsü’nde de bir açılış tö-
reni olacak. Konferans kapsamında 
6 farklı salonda ve 66 oturumda her 
dalda 294 bildiri sunulacak. Bildiri 
sunumlarının dışında 3 farklı salon-
da da 8 kısa kurs programımız ola-
cak. Konferans kapsamında sunu-
lan bildirilerden seçilenler farklı iki 
dergide yayınlanacak. Çok sayıda 
oturum, panel ve kurs gerçekleşe-
cek.”

“Riski azaltmanın yolu doğru 
araştırmalar yapmak”

Türkiye Deprem Mühendisliği 
Derneği Başkanı Prof. Dr. Haluk 
Sucuoğlu, Türkiye Deprem Mü-
hendisleri Derneği Kurucu Başka-

nı Yönetim Kurulu Üyesi Prof. Dr. 
Polat Gülkan, Türkiye Cumhuri-
yeti Başbakanlık Afet ve Acil Du-
rum Yönetimi Başkanlığı (AFAD) 
Deprem Dairesi Başkanı Dr. Mu-
rat Nurlu ise Boğaziçi Üniversitesi 
Kandilli Rasathanesi ve Deprem 
Araştırma Enstitüsü Müdürü Prof. 
Dr. Haluk Özener, Prof. Dr. Haluk 
Sucuoğlu, T.C. Başbakanlık Afet 
ve Acil Durum Daire Başkanlığı 
çalışanı Dr. Nazan Kılıç, T.C. Baş-
bakanlık Afet ve Acil Durum Daire 
Başkanlığı Deprem Dairesi Başkanı 
Murat Nurlu son yıllarda deprem 
üzerine yapılan çalışmalar hakkında 
konuşarak, konferansın bilime sağ-
layacağı katkılar hakkında görüşle-
rini bildirdiler.

Açılış konuşmalarının ardından 
2017 Mart ayında hayatını kaybe-
den Türkiye Deprem Mühendisliği 
Derneğinin Kurucu Üyesi, yöneti-
ci, bürokrat ve bilim insanı Oktay 
Ergünay anısına meslektaşlarının 
kendisi hakkında kısa hitapları su-
nuldu.

Konferansta sergilenecek poster 
sunumlarının bulunduğu standın 
açılışını Anadolu Üniversitesi Rek-

tör Yardımcısı Prof. Dr. Yücel Gü-
ney, Türkiye Deprem Mühendisliği 
Derneği Başkanı Prof. Dr. Haluk 
Sucuoğlu ve Türkiye Deprem Mü-
hendisleri Derneği Kurucu Başkanı 
Yönetim Kurulu Üyesi Prof. Dr. 
Polat Gülkan ile birlikte gerçekleş-
tirdi.

Konferansın 2. günü de tüm 
hızıyla devam etti

Konferans kapsamında düzen-
lenen  “Bodrum-Kos Depremi ve 
Tsunami” panelinde; İzmir Dokuz 
Eylül Üniversitesi Deprem Araş-
tırma ve Uygulama Merkezinden 
Prof. Dr. Hasan Sözbilir, İstan-
bul Boğaziçi Üniversitesi Kandilli 
Rasathanesi ve Deprem Araştır-
ma Enstitüsünden Prof. Dr. Eser 
Çaktı, Orta Doğu Teknik Üniver-
sitesi Kıyı ve Deniz Mühendisliği 
Araştırma Merkezinden Prof. Dr. 
Ahmet Cevdet Yalçıner ile Kocaeli 
Üniversitesi Mühendislik Fakültesi 
Jeofizik Mühendisliği Bölümünden 
Doç. Dr. Ergin Ulutaş bildiri su-
numlarını gerçekleştirdi.

T.C. Başbakanlık Afet ve Acil 
Durum Yönetim Başkanlığı Bilgi 
Sistemleri ve Haberleşme Dairesi 
Başkanı İrfan Keskin ise geliştirilen 
bilişim sistemlerinin kullanımında 
insan kaynağı ihtiyacına dikkat çe-
kerek, Anadolu Üniversitesinin bu 
konudaki girişimlerini takdirle iz-
lediklerini ve kurumsal katkılarının 
da artarak devam edeceğini belirtti. 

Geoteknik deprem 
mühendisliği de konuşuldu
Büyük bir başarı ile gerçekleş-

tirilen konferansın son gününde; 
Geoteknik deprem mühendisliği 
alanında yaşanan son gelişmeler 
paylaşıldı. Ayrıca Geoteknik mü-
hendisliği alanında çok sık kulla-
nılan paket programına yönelik bir 
kurs düzenlendi.  Özellikle öğren-
cilerin yoğun ilgi gösterdiği kursu, 
konferans katılımcıları yerinde ta-
kip ettiler. Kurs sonunda yapılan 
soru-cevap bölümünde ise prog-
ramın etkin kullanımına yönelik 
önemli değerlendirmeler yapıldı. 

Büyük bir başarı ile gerçekleşti-
rilen ve Türkiye’nin önemli gerçek-
liklerinin başında gelen “depreme” 
akademik bir bakış açısı getiren 
konferans kapsamında; 6 farklı sa-
londa ve 66 oturumda her dalda 
294 bildiri sunumu gerçekleştirildi. 
Bildiri sunumlarının dışında ise 3 
farklı salonda 8 kısa kurs programı 
düzenlendi.

Haber: Gökhan AKKURT
Betül SAÇAL

“4. Uluslararası Deprem Mühendisliği
 ve Sismoloji Konferansı (UDMSK)” 
Anadolu Üniversitesinde gerçekleştirildi

mik bir ürün olarak göze çarpıyor.
MicNo tüm bunların yanı sıra, 

diğer güneş kremleri üretimin-
de kullanılan nano malzemelerin 
toksik özelliğinden ve deriden 
nüfuz etme olasılığından kaynak-
lanan sağlık ve güvenlik sorunu-
na da çözüm getiriyor. Ek olarak 
MicNo, daha fazla hücre canlılığı 
sağlıyor.

Hem insanlığa hem de çevre-
ye dost inovatif bir nano partikül 
teknolojisi olan MicNo, başta 
kozmetik sektöründe kullanıla-
cak. Teknolojinin aynı zamanda 
elektronik, tıp, su arıtma vb. pek 
çok alanda da kullanılabileceği be-
lirtiliyor.

Anadolu Üniversitesi teknolojileri yatırım almaya devam ediyor

Anadolu Üniversitesi Mühen-
dislik Fakültesi Malzeme 

Bilimi ve Mühendisliği Bölümü 
Öğretim Üyesi Prof. Dr. Ender 
Suvacı tarafından geliştirilen ve 
güneş kremlerinin yeni bir parça-
cık teknolojisi ile üretimine ola-
nak tanıyan “MicNo” isimli tek-
noloji, Diffusion Capital Partners 
(DCP)’ten yatırım almayı başardı.

Anadolu Üniversitesi ve İs-
tanbul Şehir Üniversitesi iş bir-
liği çerçevesinde Şehir Teknoloji 
Transferi Hızlandırıcı Programı 
(TTHP) başarılı bir şekilde yürü-
tülerek, Türkiye’nin ilk teknoloji 
transferi yatırım sermayesi fonu 
olan DCP yatırım ortaklarından 

Haber: Serkant SARILIR

Altan Küçükçınar ile ENTEKNO 
A.Ş. adına Prof. Dr. Ender Suvacı 
ve Oktay Uysal yatırım sözleşme-
sini imzaladılar.

Yatırımın ardından üretim 
aşamasına geçirilecek olan Mic-
No teknolojisi, güneş kremlerinin 
kullanımında yaşanan pek çok 
soruna çözüm getiriyor. Teknolo-
ji, etkin ultraviyole (UV) koruma 
etkisi ile diğer güneş kremlerine 
göre daha yüksek koruma sağ-
larken, transparan özelliği ile cilt 
üzerinde kalıntı görüntüsünün 
oluşmasını engelliyor. MicNo tek-
nolojisi ayrıca, yüksek yüzey alan 
örtücülüğünden dolayı kullanım 
miktarı az olduğu için de ekono-
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Dr. Güldane Araz Ay akademis-
yenlerin bilgilerini meraklı öğren-
ciler ile paylaştığı bu platform sa-
yesinde çocuklara ilgi duydukları 
alanda farkındalıklar yaratılarak 
gelişmelerinin sağlanmasının he-
deflendiğini de belirtti.

Haber: Ayşe Sinem METE

Haber: Büşra GÜLEN

Haber: Cansu ERGİNKOÇ

Her yıl Anadolu Üniversitesi Es-
kişehir Meslek Yüksek Okulu 

(EMYO) tarafından organize edilen 
“Geleneksel Aşure Günü Etkinli-
ği”nin bu yıl 9’uncusu düzenlendi. 
EMYO binasının önünde gerçekleş-
tirilen etkinliğe Anadolu Üniversi-
tesi Rektörü Prof. Dr. Naci Gündo-
ğan’ın yanı sıra, öğretim elemanları 
ve çok sayıda öğrenci katıldı.

Aşurenin, besleyici ve lezzetli 
olmasının yanında sosyal anlamda 

da paylaşımın göstergesi olduğunu 
belirten EMYO Müdürü Doç. Dr. 
Aslı Afşar şunları aktardı: “Aşure, 
birbirinden farklı malzemelerin bir 
araya gelerek oluşturduğu lezzetle 
zıtlıkların da hoşgörü tenceresinde 
eriyip, birlik ve beraberlik sağlaya-
bileceğinin mesajını vermektedir. 
Eskişehir Meslek Yüksekokulu ola-
rak öğrencilerimizin teorik bilgi-
ler yanında pratikte de uygulama 
imkânı bulduğu Geleneksel Aşure 

Günü Etkinliği; kültürün aktarıl-
ması, birlik, beraberlik, ekip ruhu, 
paylaşım, sevgi, hoşgörü gibi algıla-
rın pekişmesi açısından da önemli 
bir etkinliktir.” 

Doç. Dr. Afşar son olarak, et-
kinliği destekleyen Anadolu Üni-
versitesi Rektörü Prof. Dr. Naci 
Gündoğan’a ve katkılarından dolayı 
Anadolu Üniversitesi personeline 
teşekkürlerini sundu.

EMYO’dan Geleneksel 9. Aşure Günü Etkinliği

Anadolu Üniversitesi Çin’de sanatseverlerle buluştu

Anadolu Üniversitesi Çocuk 
Üniversitesi öğrencilerinin 

yaz boyunca edindikleri deneyim-
leri paylaştıkları serginin açılışı ve 
sertifika töreni Anadolu Üniversi-
tesi Türk Dünyası Bilim- Kültür 
ve Sanat Merkezi’nde gerçekleşti-
rildi. Anadolu Üniversitesi Rektö-
rü Prof. Dr. Naci Gündoğan genç 
beyinlere sertifikalarını dağıttı. 

Törenin açılış konuşmasını ya-
pan Rektör Prof. Dr. Naci Gün-
doğan, ‘’Değerli konuklar sevgili 
çocuklarımız öncelikle böylesine 
anlamlı bir törene katılmaktan 
dolayı çok mutlu olduğumu sizle-
re ifade etmek istiyorum. Elbette 
bu mutlulukta törenimizi böyle 
güzel bir mekânda gerçekleştir-
menin payının büyük olduğunu 
düşünüyorum. Türk Dünyası Bi-
lim, Kültür ve Sanat Merkezi geç-
tiğimiz yıl Anadolu Üniversitesi 
bünyesine tahsis edildi. Bundan 
sonraki etkinliklerimizin  birço-
ğunun da burada gerçekleştirilme-
sini planlıyoruz.’’ dedi.

‘’Burada yaz boyu 
gerçekleştirilen 

etkinliklerin meyvesini 
toplama zamanındayız’’

‘’Çocuk Üniversitesi eski adıy-
la Çocuk Eğitimi Uygulama ve 
Araştırma Merkezi 6 yıldır sadece 
üniversitemizin ve mezunlarının 
çocuklarına değil şehir halkımıza 
da hitap eden bir merkezdir.” diyen 
Rektör Prof. Dr. Naci Gündoğan 
konuşmasının devamında,  “Dile-
rim bundan sonra daha fazla çocuk 
bu merkezin bilimsel, sanatsal ve 
sportif olanaklarından yararlana-
caktır. Burada yaz boyu gerçekleş-
tirilen etkinliklerin meyvesini top-
lama zamanındayız. Belki de birçok 
çocuğumuz hayatında ilk defa serti-
fika törenine katılıyor. Elbette böyle 
bir mekânda sergi yapmak herkese 
nasip olmaz. Belki de çocuklarımı-
zın içerisinden geleceğin sanatçıları 
çıkacak. Ben bütün çocuklarımızı 
katkı ve çalışmalarından dolayı teb-
rik ediyorum. Önümüzdeki yıllar-
da da Çocuk Üniversitesi bünyesin-

deki etkinliklerimiz artarak devam 
edecektir.’’ sözlerine yer verdi.

Anadolu Üniversitesi Çocuk 
Eğitimi Uygulama ve Araştırma 
Merkezi Müdürü Doç. Dr. Sedef 
Dikmen ‘’Bu serginin yapılış amacı 
2017 yaz döneminde fen bilimle-
ri, sanat ve kültür alanlarında açı-
lan 13 programımızın içerisindeki 
ürünleri sergilemektir. Bununla bir-
likte 15 gün boyunca devam edecek 
olan sergimizi Eskişehir halkı ile de 
buluşturmak istiyoruz.’’ dedi. Sergi 
çalışmalarının yaratıcılarının 7 ile 
15 yaş aralığındaki çocuklar oldu-
ğunu belirten Doç. Dr. Dikmen 
yapılan törenlerin çocuklar için 
motive edici birer ödül olduğunu 
ifade etti.

Yaratıcı Sanat Okulu Program 
Yöneticisi Prof. Dr. Güldane Araz 
Ay ise ‘’Bu sene dördüncüsünü 
gerçekleştirdiğimiz sergimizin 
başlangıcından itibaren gayemiz 
öğrencilerin yaratıcılıklarını ge-
liştirmelerini, kendilerini ortaya 
koymalarını, özgüvenlerinin art-

masını, sanata olan yatkınlıklarını 
keşfederek geliştirmelerini istedik. 
Tüm bunların Anadolu Üniversi-
tesinin Çocuk Üniversitesinde bu 
program sürecinde hayat bulma-
sını sağlayan Sayın Rektörümüz 
Prof. Dr. Naci Gündoğan’a çok 
teşekkür ediyoruz.’’ dedi. Prof. 

Çocuk Üniversitesi öğrencileri 2017 yaz çalışmalarını sergiledi

Müzikseverler, Anadolu Senfoni Orkestrası Açılış Konseri’nde buluştu

Anadolu Üniversitesi Senfoni 
Orkestrası’nın “Sezon Açılış 

Konseri”, 5 Ekim Perşembe günü 
Atatürk Kültür ve Sanat Merkezi 
(AKM) Opera ve Bale Salonu’nda 
gerçekleştirildi. Şef Murat Sümer 
yönetimindeki orkestra, keman-
da Prof. Cihat Aşkın’a, piyanoda 
Prof. Oytun Eren’e ve viyolonselde 
Okutman Melih Kara’ya eşlik etti. 
Katılımın yoğun olduğu konserde 
Beethoven’ın Üçlü Konçertosu ve 
Çaykovski’nin 5. Senfonisi seslen-

dirildi.
İki oturum olarak gerçekleşen 

konserin birinci oturumunda Be-
ethoven’dan Üçlü Konçerto, Op.56 
Allegro, Largo ve Rondo alla Po-
lacca, ikinci oturumda ise Çayko-
vski’den 5. Senfoni, Op.64 An-
dante-Allegro con anima, Andante 
Cantabile, con alcuna licenza, Valse: 
Allegro moderato ve Finale: Andan-
te maestoso- Allegro vivace eserleri 
dinleyenlere sunuldu.

Haber: Ece Naz İLSEVEN

Emel Şölenay ve Arş. Gör Ahmet 
Fuat Gökmen tarafından gerçek-
leştirildi. Workshop faaliyetinde 
Yüksek Baskı türlerinden Linol Bas-
kı’nın örneklerle gösterimi ve hangi 
materyaller aracılığıyla bu tekniğin 
pratiğe aktarıldığı uygulamalı ola-
rak gösterildi. Daha sonra açılan 
karma sergide ise Anadolu Üniver-
sitesi Güzel Sanatlar Fakültesi Baskı 
Sanatları, Heykel ve Animasyon Bö-
lümlerinden öğretim elemanlarının 
ve öğrencilerin eserleri sergilendi.

Sergilenen eserler Changzhou 
Teknoloji Enstitüsünün koleksiyo-
nunda yer alacak.

Anadolu Üniversitesi ve Chang-
zhou Teknoloji Enstitüsü iş 

birliğiyle, Çin’in Changzhou şeh-
rinde sergi, tanıtım ve workshop 
etkinlikleri gerçekleştirildi. Serginin 
açılışını CTI Genel Sekreteri Chen 
Zhiwei ve Anadolu Üniversitesi 
Güzel Sanatlar Fakültesi Dekanı 
Prof. Emel Şölenay yaptı. Etkinlik-
lere Güzel Sanatlar Fakültesi Heykel 
Bölüm Başkanı Prof. Rahmi Atalay, 
Animasyon Bölümünden Yrd. Doç. 
Nurşen Dinç ve Baskı Sanatları Bö-
lümünden Arş. Gör. Ahmet Fuat 
Gökmen, Uluslararası İlişkiler Biri-
minden Uzman Lili Feng Bahtiyar 
katıldı.

Anadolu Üniversitesi ve Chang-
zhou Teknoloji Enstitüsü tarafından 
Çin’in Jiangsu Eyaleti, Changzhou 
şehrinde düzenlenen etkinlikler 
Prof. Emel Şölenay tarafından ger-
çekleştirilen tanıtım sunumuyla baş-
ladı. Prof. Şölenay, gerçekleştirdiği 
sunumda Eskişehir, Anadolu Üni-
versitesi ve Güzel Sanatlar Fakültesi 
hakkında bilgiler verdi. Yrd. Doç. 
Nurşen Dinç’in konuşmacı olarak 
yer aldığı animasyon sunumunda 
ise animasyonun Türkiye’deki tarih-
çesi ve geçmişten bugüne üretilen 
işler yer aldı.

Etkinlikler kapsamında düzen-
lenen workshop faaliyeti ise Prof. 



•	 Mühendislik	 alanında	
spesifik testlerin yapılabilmesi için 
numunelerin yurt dışına gönde-
rildiği, yurt dışına bu numuneleri 
göndermek yerine Üniversitede 
akredite ve dünyaca kabul gören 
analiz laboratuvarı sayısının arttı-
rılmasının önemli olduğu, 

•	 Üniversitenin	 programla-
rını ve faaliyetlerini yeterince tanı-
tamadığı konusu,

•	 Öğrencilerin	 özel	 sektör	
yerine son yıllarda daha çok ka-
muya yönlenmesinin önüne geçe-
bilmek için ne tür tedbirler alın-
ması gerektiği,

•	 Mezunlar	Birliğinin	daha	
aktif hâle getirilmesinin önemi,

•	 Millî	 Eğitim	 Bakanlığı	
okullarına öğretmenlik uygulama-
sına giden özel eğitim alanındaki 
adayların oldukça bilinçli ve do-
nanımlı olduğu, diğerlerinin ise 
yeterince bilinçli olmadığı ve sı-
kıntılara yol açtıkları,

•	 Mühendislik	 alanında	
Üniversitenin Mükemmellik Ödü-
lü sahibi olduğuna ve bu tecrübey-
le Üniversite geneline kalite anlayı-
şının yayılmasının önemi,

•	 Yabancı	öğrencilerin	sana-
yi ile tanışması adına yabancı öğ-
rencilerin öğretici olacağı farklı dil-
lerde kurs açılması ve bunun için 
bir veri havuzu oluşturulması,

•	 Üniversitenin	 desteğiyle	
özellikle uyuşturucu kullanımını 
azaltma yönünde tanıtım filmleri 
yapılması konusunda iş birliği ya-
pılabileceği görüşleri dile getirildi.

6 ÜNİVERSİTE

Haber: Gökhan AKKURT

Anadolu Üniversitesi, 2014-
2018 yıllarını kapsayan ikinci 

kurumsal stratejik plan deneyimi 
sonrası, üçüncü stratejik planı ha-
zırlık çalışmalarına tüm hızıyla de-
vam ediyor. Bu kapsamda Üniversi-
te Kalite Komisyonunun planladığı 
“2019-2023 Stratejik Plan Hazırlık 
Süreci Paydaş Görüşleri Toplantısı” 
Migros, Arçelik, Hoover, Savronik, 
TEI gibi sektöründe dev markaların 
yanı sıra, BEBKA, Sanayi ve Tica-
ret Odaları, Türkiye Kalite Derneği 
(Kalder) Eskişehir Şubesi, Tepeba-
şı İlçe Millî Eğitim Müdürlüğü, İl 
Sağlık Müdürlüğü, Eskişehir Os-
mangazi Üniversitesi temsilcileri ile 
Anadolu Üniversitesi Kalite Komis-
yonu üyelerinin bir kısmı ve Öğren-
ci Konseyi Başkanının katılımıyla 
gerçekleştirildi. Eğitim-Öğretim ve 
Uluslararası İlişkilerden Sorumlu 
Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Adnan 
Özcan’ın başkanlığında yapılan top-
lantıya, Anadolu Üniversitesinin; 
kamu kurumları ve sektördeki çok 
sayıdaki paydaşı katılım göstererek 
fikir ve önerileriyle stratejik plan 
hazırlık çalışmalarına katkıda bu-
lundular.

Anadolu Üniversitesi, paydaş 
analizi katılımcılığı ile planın sahip-
lenilmesini ve uygulanabilirliğinin 
artmasını, Üniversitenin hizmetle-
rinin etkin bir şekilde sunulmasına 
engel oluşturabilecek unsurların 
saptanmasını ve bunların gideril-
mesi için önlemler alınmasını, Üni-
versitenin güçlü ve zayıf yönleri ile 
fırsat ve tehditleri hakkında fikir 
edinilmesini amaçlıyor. Anadolu 

Üniversitesi ayrıca 2019-2023 Stra-
tejik Planını, 5 yılda yapılması he-
deflenen projelerin ve hayata geçi-
rilmesi planlanan temel faaliyetlerin 
yol haritası niteliğinde görüyor. 

Anadolu Üniversitesinde 
3. Stratejik Plan hazırlıkları 

tüm hızıyla devam ediyor
Toplantının açılışında konuşan 

Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Adnan 
Özcan, Anadolu Üniversitesinin 
geçmişten günümüze kadarki ge-
lişim sürecine ve yürütülen faali-
yetlere ilişkin paydaşlara yönelik 
bilgilendirmede bulundu. Anadolu 
Üniversitesi olarak “Stratejik Plan 
Hazırlık Süreci”nde paydaşların 
görüşlerine başvurduklarını dile ge-
tiren Prof. Dr. Özcan, 2019-2013 
Strateji Planı için ise önceki yıllarda 
da paydaş görüşlerinin alındığını, 
yüz yüze görüşmenin daha faydalı 
olacağı düşünülerek böyle bir bu-
luşma düzenlediklerini dile getirdi. 
Stratejik Planlama Sürecine ilişkin 
açıklamalarına devam eden Özcan, 
katılımcılarla şu bilgileri paylaştı: 
“Anadolu Üniversitesi mevcut ka-
lite güvence politikaları çerçevesin-
de, yürürlükte olan Stratejik Planı-
nı hazırlamış, faaliyet raporları ve 
performans programları ile başarılı 
ve iyileştirme için temel öncelikle-
rin uygulanmasını değerlendirmiş 
ve İnternet sitesinden kamuoyuna 
duyurmuştur. Üniversitemizin İn-
ternet sayfasında kaliteyle ilgili “Ku-
rumsal Strateji” başlıklı bir sekme 
var ve burada bütün bu raporlarımız 
yer alıyor. Üniversitemiz, ilki 2009-

2013’te olmak üzere sonrasında da 
2014-2018 yıllarını kapsayan ikinci 
Kurumsal Stratejik Plan deneyimini 
yaşamıştır. Şu anda 3’üncü Çevrime 
girmek üzereyiz ve 3’üncü Çevrim 
hazırlıklarımız devam ediyor.”

“Sizlerin görüşlerini ve 
katkılarını önemsiyoruz”

“Paydaş analizi, katılımcılığı sağ-
lamanın en önemli aracıdır.” diyen 
Prof. Dr. Adnan Özcan, paydaş ana-
lizine ilişkin olarak ise şunları söyle-
di: “Paydaşlarımızın görüş, öneri ve 
beklentilerini bu planlama sürecine 
dâhil ederek, Üniversitemizin hiz-
metlerinin etkin bir şekilde sunul-
masına engel olabilecek unsurların 
belirlenmesi ve bunların giderilmesi 
için ne tür önlemler alınması ve ne 
yapmamız gerektiğiyle ilgili dönüt-
ler elde etmeyi hedefliyoruz. Ayrıca 
bu analizle Üniversitemizin güç-
lü-zayıf yönleri ile fırsat ve tehdit-
leri hakkında fikir edinilmesini de 
amaçlıyoruz. Kurumunuzun hangi 
faaliyetleri Anadolu Üniversitesi-
ni ilgilendirmektedir? Üniversite-
mizden beklentileriniz nelerdir ve 
mevcut alanlara ilave olarak hangi iş 
birliğini geliştirebiliriz? gibi sorulara 
cevaplar aramaktayız. Anadolu Üni-
versitesi olarak sizlerin görüşlerini ve 
katkılarını gerçekten önemsiyoruz. 
Bu amaçla sürece katılımınızı sağ-
lamaya çalışmaktayız. Çalışanları-
mız ve öğrencilerimizin görüşleriyle 
sonuçlandırdığımız SWOT analizi 
sonuçlarımızı 420 dış paydaşımızla 
paylaşarak değerlendirmelerini iste-
dik. Dış paydaşlarımızdan çok ciddi 

dönütler oldu. Onların hepsi Kalite 
Komisyonumuzda değerlendirildi. 
Şu anda hâlâ taslak diyoruz, çünkü 
sizlerin de görüşlerinin ardından ar-
tık sürecin bu kısmını tamamlaya-
cağız. Bunu da daha sonra Senato-
muzun onayına sunacağız.” 

Toplantı, Rektör Yardımcısı 
Prof. Dr. Adnan Özcan’ın katılım-
cıları bilgilendirmelerinin ardından 
paydaşların Anadolu Üniversitesi-
nin güçlü ve zayıf yönleri ile ha-
zırlık aşamasında olan 2019-2023 
Stratejik Planına ilişkin fikirlerini 
ve önerilerini iletmeleriyle devam 
etti. Bu çerçevede dış paydaşlar ta-
rafından;

•	 Üniversitesinin	 dünyada	
ve Türkiye’de yaygınlaşmış ve prog-
ramlarının tercih ediliyor olması-
nın avantaj sağladığı,

•	 Üniversitenin	 programla-
rında yer alan stajın gözden geçiril-
mesi gerektiği, staj süresinin daha 
uzun süreye yayılması gerektiği ve 
staj sürelerinin kısalığının önemli 
bir sorun olduğu, ayrıca öğrencile-
rin staj yerlerinin belirlenen kriter-
ler doğrultusunda otomatik yapıl-
dığı bir yazılıma olan ihtiyaç,

•	 Akredite	 laboratuvar	 sayı-
sının azlığından ve ölçme, analiz 
ve test konularında Üniversiteden 
yeterince yararlanılamadığı,

•	 Uzaktan	 eğitim	 tezsiz	
yüksek lisans program sayısının ve 
çeşitliliğinin arttırılmasının öne-
mi,

•	 Yurt	 dışındaki	 üniversi-
telerle ortak lisansüstü program 
sayısının arttırılması gerektiği,

Anadolu Üniversitesi 
“2019-2023 Stratejik Planı” 
hazırlık çalışmaları kapsamında 
paydaşlarıyla bir araya geldi

Ayrıca merkez, üstün yükleme 
kapasitesi sayesinde deprem izo-
latör birimlerinin geliştirilmesine 
yönelik Ar-Ge faaliyetlerinin de 
yürütülmesine olanak sağlayacak. 
Hazırlanan test düzeneği, diğer 
test merkezleri ile kıyaslandığında 
ise yükleme kapasitesi açısından 
dünya sıralamasında ilk beş içeri-
sinde yerini alacak.

Sismik İzolatör Test Merkezi-
nin tanıtımının ardından konfe-
rans katılımcılarına, Hasan Po-
latkan Havaalanı ile Yer ve Uzay 
Bilimleri Enstitüsünün de tanıtı-
mı yapılarak bilgilendirmede bu-
lunuldu.

Haber: Havva ŞEKERCİOĞLU

Anadolu Üniversitesi ev sa-
hipliğinde bu yıl 4’üncüsü 

düzenlenen Uluslararası Deprem 
Mühendisliği ve Sismoloji Kon-
feransı (4.UDMSK) na, ulusal ve 
uluslararası düzeyde 400’ün üze-
rinde katılımcı bildiri sunumla-
rıyla katkıda bulundu. Organizas-
yon, akademik bilgi birikiminin 
paylaşılmasına hizmet etmesinin 
yanı sıra, Anadolu Üniversitesinin 
ev sahipliğinde düzenlenmesi açı-
sından da büyük önem taşıyor. 3 
gün süren ve büyük bir başarı ile 
gerçekleştirilen konferansın kapa-
nış oturumunun ardından Sismik 
İzolatörü Test Merkezinde yer alan 
izolatör test düzeneği uygulamalı 

bir şekilde çalıştırıldı ve temsili bir 
yükleme ile düzeneğin olanakları 
katılımcılarla paylaşıldı.

Tanıtımda, Anadolu Üni-
versitesi Rektörü Prof. Dr. Naci 
Gündoğan’ın yanı sıra Rektör Yar-
dımcıları Prof. Dr. Adnan Özcan, 
Prof. Dr. Ali Savaş Koparal, Prof. 
Dr. Yücel Güney, Prof. Dr. Zafer 
Asım Kaplancıklı ile çok sayıda 
konferans katılımcısı yer aldı.

“Merkezimiz birkaç ay
 içerisinde faaliyete geçecek”

Sismik İzolatörü Test Merkezi 
ile ilgili görüşlerini belirten Ana-
dolu Üniversitesi Rektörü Prof. 
Dr. Naci Gündoğan şunları aktar-

dı: “Sismik İzolatörü Test Labo-
ratuvarımız henüz tam anlamıyla 
faaliyete geçmedi ancak 4. Ulus-
lararası Deprem Mühendisliği ve 
Sismoloji Konferansı nedeniyle 
Üniversitemize gelen konukları-
mıza binanın ve test düzeneği-
nin tanıtımını yaptık. Birkaç ay 
içerisinde merkezimiz tamamen 
faaliyete girdiğinde, Türkiye yeni 
bir Sismik İzolatörü Test Merkezi 
kazanmış olacak ve bundan sonra 
hem Türkiye’de hem de dünyada 
üretilen izolatörlerin testleri bizim 
merkezimizde yapılacak. Ayrıca 
Sismik İzolatörü Test Merkezi 1 
yıl içerisinde de tamamen akredite 
olmuş bir merkez hâline gelecek.”

Sismik İzolatörü Test Merkezi 
dünya sıralamasında ilk beş 

içerisinde yer alacak
Sismik İzolatörü Test Merke-

zinde, depreme karşı dayanıklı 
yapı alanında son yıllarda olduk-
ça hızlı bir biçimde kullanımı 
artan deprem izolatörlerinin test-
leri Türkiye’de ilk defa yapılabilir 
hale gelecek. Mevcut durumda 
bu ürünlerin testlerinin tamamen 
yurt dışındaki laboratuvarlarda 
gerçekleştirildiği düşünüldüğün-
de, Anadolu Üniversitesi tara-
fından Türkiye’nin inşaat sektö-
rünün kullanımına sunulan bu 
merkez sayesinde dışarıya olan ba-
ğımlılık ortadan kalkmış olacak. 

Anadolu Üniversitesi Sismik İzolatörü Test Merkezi’nin tanıtımı yapıldı



örnekler arasında yer aldığını ve 
bu yüzden de organizasyonun iyi 
bir şekilde anlatılmasının gerekli-
liğine dikkat çektiler. Çünkü bu 
etkinlik, kente yaptığı katkıların 
yanı sıra bilimsel ve sosyal yönle-
riyle de enerjisi yüksek bir etkin-
lik. Bunun yanında asistanların 
çabalarından dolayı duydukları 
memnuniyeti de bizimle paylaştı-
lar. Neticede bütün sanatçılar bu

radan çok iyi intibalarla ayrıldılar. 
Bu fikrin oluşmasında da Eskişe-
hir’in, çağdaş ve modern yapısının 
etkili olduğunu düşünüyorum.” 
diye konuştu.

Sanatçılar sempozyumda 
yer almaktan dolayı 

mutlular

Sempozyuma Tayland’tan ka-
tılan uluslararası sanatçılardan 
Thatree Muangekaew, etkinlik 
hakkındaki görüşlerini şu şekilde 
dile getirdi: “Sempozyuma katıl-
dığım için çok mutluyum ve çok 
güzel bir etkinlikti. Beraber ça-
lıştığımız öğrenciler de etkinlik 
sayesinde önemli deneyimlere sa-
hip oldular. Burada tam anlamıyla 
pratik bir eğitim modeli uygulanı-
yor. Bunun yanında hem üniver-
site hem şehir iş birliğinin olması 
da organizasyonun verimli geçme-
sini sağlıyor. Bu etkinlik benim 
açımdan da verimli geçti ve bura-
dan gittikten sonra ben de kendi 
şehrim ve üniversitemle iş birliği 
içerisinde böyle bir sempozyum 
düzenlemeye çalışacağım.”

ŞEHİR 7

     ŞERİFE KUYU

Bu yıl 11’inci kez Tepebaşı 
Belediyesi tarafından düzenle-
nen ve Anadolu Üniversitesi-
nin de öğretim elemanları ve 
öğrencileriyle destek verdiği 
Uluslararası Eskişehir Pişmiş 
Toprak Sempozyumu, 11-24 
Eylül tarihlerinde Eski Kurt 
Kiremit Fabrikası’nda kapı-
larını Eskişehir halkına açtı. 
Etkinliğe 6’sı yurt dışından 
olmak üzere 11 sanatçı çalış-
malarıyla katkıda bulundu. 
Sanatçıların sempozyum kap-
samında ortaya çıkardıkları 
eserler her yıl olduğu gibi bu 
sene de şehrin farklı noktala-
rında Eskişehir halkıyla bulu-
şacak. 

Geleneksel hâle gelen ve her 
yıl uluslararası katılımla 
düzenlenen Uluslararası 

Eskişehir Pişmiş Toprak Sempoz-
yumu, 11-24 Eylül tarihlerinde 
Eski Kurt Kiremit Fabrikası’nda 
kapılarını Eskişehir halkına açtı.  
Tepebaşı Belediyesinin düzenle-
diği ve Anadolu Üniversitesinin 
de destek verdiği sempozyuma 
bu yıl da 6’sı yurt dışından olmak 
üzere alanında uzman 11 sanatçı 
çalışmalarıyla katkıda bulundu. 
Etkinlik kapsamında ayrıca bildiri 
sunumları, torna yarışması, kon-
serler olmak üzere farklı etkinlik-
ler gerçekleştirildi. 11. Uluslara-
rası Pişmiş Toprak Sempozyumu, 
düzenlenen kapanış törenin ardın-
dan Eskişehir halkı ile 12’ncisinde 
buluşmak üzere ile sona erdi.

Anadolu Üniversitesinin 
birlikteliğiyle şehirde 

kültürel birikim oluşuyor

Pişmiş Toprak Sempozyumu 
Düzenleme Komitesi adına et-
kinlikle ilgili bilgi veren Anadolu 
Üniversitesi Güzel Sanatlar Fakül-
tesi Öğretim Üyesi Prof. Bilgehan 
Uzuner, konuyla ilgili olarak şun-
ları söyledi: “Uluslararası Eskişe-
hir Pişmiş Toprak Sempozyumu, 
üniversite-şehir iş birliği ile yılla-
dır çok iyi bir model oluşturdu. 
Anadolu Üniversitesi de 11 yıldır 
bu organizasyonda etkin bir role 
sahip. Öğrenci kaynağı ve öğretim 
elemanı desteği ise organizasyo-
nun bilimsel ayağının yanı sıra 
heykel üretimi ve sosyal faaliyet-
lerde oldukça belirleyici oldu. Bu 
sene Türkiye’deki 11 farklı üni-
versiteden pek çok asistan öğren-
ci etkinlik içerisinde yer alarak 
çalışmalarıyla katkıda bulundular. 
Etkinliğin bu açıdan Türkiye’ye 
yayılmış bir enerjisi de var. Bu or-
ganizasyon üniversite-şehir iş bir-
liğinde şehre kazandırdıklarının 
yanı sıra öğrenciler için de iyi bir 
okul görevi üstleniyor.”

Her yıl etkinlik kapsamında 
şehre pek çok eserin kazandırıldı-
ğına dikkat çeken Prof. Bilgehan 
Uzuner, bugüne kadar şehre 130 
parça heykelin kazandırıldığını 
ve bu sene ortaya çıkan eserlerle 
birlikte bu sayının 150’ye ulaştı-
ğını belirtti. Bu eserlerin Eskişehir 
açısından büyük bir kazanç oldu-
ğuna da değinen Prof. Uzuner, 
“Anadolu Üniversitesi geçmişten 
günümüze sanata oldukça değer 
veren bir kurum. Anadolu Üni-
versitesi yönetimi bu etkinliği hep 
önemsedi. Kampüsümüzün güzel-
likleri sayesinde ortaya çıkan bu 
enerji bir şekilde şehre aktarıldı. 
Anadolu Üniversitesinin bir-
likteliğiyle şehirde 

iyi bir kültürel birikim oluşuyor.” 
dedi.

Prof. Bilgehan Uzuner, bu yıl-
ki sempozyumla ilgili görüşlerini 
şu şekilde dile getirdi; “Sanatçılar, 
tamamen özgür iradeleriyle Türki-
ye’de edindikleri bilgiler ışığında 
çalışmalarını gerçekleştiriyorlar. 
Biz burada sanatçılara daha önce 
yaptığımız büyük eserleri gösteri-
yoruz ve böylelikle onların da zi-
hinlerinde yapacakları çalışmalara 
dair pek çok fikir belirginleşiyor. 
Türkiye’yle ilgili bir konsept ve 
konu belirmeye çalışıyorlar. Ör-
neğin; bu seneki çalışmalar arasın-
da Sakarya Nehri, çocuk parkları, 
çocuk su spor merkezleriyle ilgili 
çalışmalar oldu. Biz planlama aşa-
masındayken sanatçılardan sem-
pozyumda yapacakları çalışmalar-
la ilgili bir taslak istiyoruz. Buna 
rağmen çoğu sanatçı, daha önceki 
etkinliklerde ortaya çıkan çalış-
maları gördükten sonra fikirleri-
ni değiştiriyor. Bütün sanatçılar 
hayatlarındaki önemli çalışmala-
ra burada imza atıyorlar.  Ayrıca 
sanatçılar etkinlikte hem geniş 
imkânlara sahip oluyorlar hem de 
geniş bir asistan grubuyla çalışma 
fırsatı yakalıyorlar. Böylelikle or-
ganizasyon bir yarışa dönüşüyor.”

Sempozyum çağdaş 
yaşama katkı sağlıyor

“Dünyada çok az olan Tür-
kiye’de hiç olmayan bir iş yapı-
yoruz.” diyen Uzuner, etkinlik 
kapsamında ortaya çıkarılan eser-
lerin şehrin farklı noktalarında 
yer almasıyla birlikte Eskişehir’in 
çağdaş yaşam şehri hâline geldiği-
ni ifade etti. Bu sene 11 sanatçı-
nın çalışmaları sayesinde yaklaşık 
20 eserin daha şehirdeki yerlerini 
alacağını belirten Prof. Bilgehan 
Uzuner, bu eserler için Tepebaşı 

bölgesinde 4 ayrı nokta 
belirlediklerini söy-

ledi. Sempozyuma 
katılımla ilgili 
dü şünce l e r in i 
de dile getiren 
Uzuner, “Etkin-
liğe katılım gös-
teren sanatçılar, 
Uluslararası Es-
kişehir Pişmiş 
Toprak Sem-
pozyumu’nun 
dünyadaki iyi 

Toplumu ileriye götüren 
sanat ve kültürdür

Marmara Üniversitesi Güzel Sa-
natlar Fakültesi Seramik ve Cam 
Bölümü Öğretim Üyesi Yrd. Doç. 
Nurdan Arslan, Uluslararası Es-
kişehir Pişmiş Toprak Sempozyu-
mu’nun sadece ülkemizde değil, 
dünyada da çok önemli bir yere 
sahip olduğuna dikkat çekerek 
şunları söyledi: “Bir toplumu ile-
riye götüren faktörlerin başında 
sanat ve kültür gelir. Bu yüzden 
bu sempozyumun da nicelik ve 
nitelik anlamında önemli olduğu-
nu düşünüyorum. Bunun yanında 
üniversite-şehir iş birliğinin geliş-
mekte olan ülkelerde sanat eğiti-
mine önemli bir ivme kazandıra-
cağına, öğrencilere ve sanatçılara 
da olumlu dönüşlerinin olacağına 
inanıyorum. Sempozyum bu yön-
lerinin yanında halkın katılımıyla 
gerçekleştirilmesi bakımından da 
bizi çok sevindirdi. Sanat ve top-
lum zaten iç içe olmak zorunda. 
Anadolu Üniversitesine de bize bu 
anlamda destek sağladığı için te-
şekkür ederim.”

Burası şehir galerisi 
niteliğinde bir yer

Sempozyuma yurt içinden 
katılan Yüzüncü Yıl Üniversitesi 
Güzel Sanatlar Fakültesi Seramik 
Bölüm Başkanı Yrd. Doç. Nurtaç 
Çakar ise etkinlikle ilgili olarak, 
“Uluslararası Eskişehir Pişmiş 
Toprak Sempozyumu, çok değer-
li seramik sanatçılarının katıldığı 
bir sempozyum özelliği taşıyor. 
Dünyada da eşi ve benzerine az 
rastlanan bu kadar başarılı ve ge-
niş çaplı bir faaliyet pek göremez-
siniz. Burası gerçekten şehir gale-
risi niteliğinde bir yer. Biz seramik 
sanatçıları buraya geldiğimizde 
uluslararası alandaki iş birliğimizi 
arttırıyoruz. Genç seramik sanat-
çılarıyla birlikte çalışıyoruz. On-
ların deneyimlerini paylaşıyoruz. 
Dolayısıyla burada olmaktan çok 
mutluyum. Ayrıca bu etkinliği 
üniversite-şehir iş birliğiyle ger-
çekleştirilmesi bakımından da çok 
değerli buluyorum. Bu tarz etkin-
liklerde ortaya çıkarılan sanat eser-
leri de özellikle kentin vitrinini ve 
kültürel yapısını oluşturması bakı-
mından önem taşıyor. Bu yüzden 
de bu iş birliğinin sürdürülebilirli-
ğini koruması gerekiyor.” dedi. 

U L U S L A R A R A S I 
PİŞMİŞ TOPRAK 
SEMPOZYUMU
B U  Y I L  D A  R E N K L İ  G E Ç T İ

“Dünyada çok az olan Türkiye’de hiç
 olmayan bir iş yapıyoruz.” 
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Hayatımıza hızlı bir giriş yapan sosyal medya, her şeye olduğu gibi fotoğrafa da 
farklı bir soluk getirdi. İnsanlar hem hobi olarak hem de bir iş alanı olarak gördük-
leri Instagram sayesinde farklı bir kültürün kapılarını aralamış oldular.

Son yıllarda popülerliği ciddi anlamda artan sosyal medya ağlarından Instagram, insan-
lara yeni iş alanları da açıyor. Yeditepe Üniversitesi İletişim Fakültesi Görsel İletişim 
Tasarımı Bölümünden mezun olan Sezgin Yılmaz da Instagram sayesinde kendine yeni 

bir iş alanı oluşturup bu işle tanınan isimlerden biri. 2011 yılından bu yana popüler fotoğraf 
paylaşım platformu Instagram’da hesabı olan ve 1.6 milyon takipçisi bulunan Sezgin Yılmaz 
ile Instagram fotoğrafçılığının detaylarını konuştuk. 

Sosyal medyada tanınırlığınızı artırmak için nasıl bir çalışma yaptınız?
Instagram ilk çıktığı zamanlarda Türkiye’deki kullanıcı sayısı az olduğu için bir şekilde 

insanların dikkatini çekmem gerekiyordu. Genel olarak dikkat çekebilmek için gazete, tele-
vizyon, dergi gibi insanların seni görebiliyor olduğu bir mecraya çıkmak gerek. O zamanlar 
benim için bunun bir yolu yoktu. Sosyal medyada ise insanların dikkatini çekebilmenin en 
önemli yolu, insanları beğenerek ve onlara yorum yaparak takipçi sayımı artırabilmekti. İlk 
zamanlarda Instagram’ın bir “keşfet” sayfası vardı. O zamanın keşfet sayfası şimdiki sayfalar 
gibi değildi, çok az fotoğraf dolaşıyordu ve ancak belli sayıda beğeni alan fotoğraflar keşfet 
sayfasında çıkabiliyordu. Ben de çektiğim fotoğraflarla beğeni sayımı artırdım ve sistemin 
paylaşılan fotoğrafa tanıdığı 3 saat boyunca o sayfada kalarak beğeni ve takipçi sayımı arttır-
dım, bu sayede de belli bir tanınırlığa ulaştım.

. .
 .

. .
 .

. .
 .

. .
 .

Fotograf Kültürüne Yeni Bir Boyut: 

Derya ERGÜÇLÜ
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Fotoğraf sanatçısıyım demek çok iddialı bir unvan olduğu için ben kendimi Instagram 
fotoğrafçısı olarak görüyorum. Günümüzde baktığımız zaman herkes bir şekilde fotoğrafçı 
ancak gerçek fotoğrafçı olabilmek çok zor. Ben kendimi Instagram’da rahat ve daha gün-
delik fotoğraflar paylaşan, istediği manzaraları, kendini, yediğini içtiğini koyan bir insan 
olarak düşünüyorum.

Son yıllarda sosyal medyanın da etkisiyle fotoğraf çekme anlayışının değişimi üzerine 
neler düşünüyorsunuz?

Hayat bu ve her şey değişiyor. Bugün baktığımız zaman, makineyle fotoğraf çekmek 
isteyen bir insan yanında flaşı, objektifi, tripodu derken kocaman bir çanta taşımak zorun-
da kalıyor ve bu insanları korkutuyor. Kimse bu ekipmanları taşımak istemiyor ama cep 
telefonları insanlara istediği yerde, istedikleri şekilde ve çok yorulmadan fotoğraf çekebilme 
imkânı sağlıyor. Bu da hâliyle oyunu biraz ileriye götürüyor ve bana göre fotoğraf güzel bir 
noktaya ilerliyor. Ama yine de Instagram’ı çok fazla ciddiye almamak gerekiyor. Çünkü bu 
mecra esasında insanları eğlendirmek için var.

Sizce sosyal medya hesapları insanların yaşamına göre mi yoksa takipçilerin beğenilerine 
göre mi şekilleniyor?

Çok aktif ve popüler bir dizide başrol oynamıyorsan, hesaplar takipçilerin beğenilerine 
göre şekil alıyor. Mesela daha halka mal olmuş bir kişiysen ve ülkede zor bir dönem varsa ya 
da şehit haberleri geliyorsa siyah ekran ya da Türk bayrağı paylaşmak zorundasın. Bu sebep-
le onlar için bu tür şeyler artık biraz da zorunluluk. Çünkü insanlarla ve insanların beğeni-
leriyle yaşayan kişiler bir kriz, bir sıkıntı ya da bir olay anında mutlu anlarının görsellerini 
paylaşamazlar. Dolayısıyla çok göz önündeyseniz paylaşımlarınızı insanların beğenilerine 
göre şekillendirmek zorundasınız, yoksa gönderinin ya da paylaşımın altına gelecek negatif 
yorumlarla baş etmek zorunda kalırsınız. 

Instagram akımıyla  fotoğraf sanatı nasıl bir  yöne doğru gidiyor?
Instagram, fotoğraf sanatını bence olumlu etkiledi ve insanları fotoğrafa teşvik etti. 

Instagram sayesinde çok fazla arkadaşım profesyonel makineler alıp eğitimlere katılarak 
profesyonel çekimler yapıyorlar. Çekilen fotoğrafları paylaşmak insanları motive ediyor, 
daha fazlası için heveslendiriyor. Dolayısıyla Instagram birçok insanı fotoğrafa kazandırdı 
diyebiliriz.

Sizce Instagram insanlar için ne ifade ediyor?
Çok popüler bir sosyal medya mecrası olan Instagram’ı insanların bu kadar kullanması-

nın sebebi, sadece fotoğraf merakı veya sevgisi değil. İşi dinamik tutan tamamıyla beğeni ve 
bu durum insanlarda bir bağımlılık oluşturdu. İnsanlar beğenildikçe daha çok beğenilmek 
istiyor. Dolayısıyla Instagram’ı da diğerlerinden ayıran özellik bu noktada devreye giriyor. 
Düşünsenize Facebook’ta alınabilecek beğeni sayısı 50, 100 belki 1000 ya da 1500 arkadaşın 
varsa 200, daha fazlası yok. Ama Instagram öyle değil, bir fotoğraf paylaşıyorsun ve seni 
tanımayan insanlar o fotoğrafı beğenmeye başlıyor. Sonuç olarak insanların sizin fotoğrafla-
rınızı beğenmesi de sizi motive ediyor. 

İnsanlar en çok hangi fotoğrafları takip ediyor ve beğeniyorlar?
Manzara fotoğraflarını da kişisel fotoğrafları da beğenen var. Sırf kendini paylaşmayı ya 

da kendi yaşamını yansıtmayı seven de var. Bu tamamıyla kişiye ve yaşanılan coğrafyaya göre 
değişiyor. Coğrafyaya ve kültürüne uzak olduğun bir şeyi anlamlandıramayabiliyorsun. Ben 
bu işe deneme yanılma yöntemiyle başladım. Zaten böyle bir işe başladığınızda hesabınızla 
yatıp kalkıyorsunuz. Fotoğraf paylaşıyordum beğeni alıyordum. Zamanla ben buna şöyle bir 
şey eklersem daha çok beğenilir diye düşünüp kendimi geliştirdim. Mesela ben bu işe beğen-
diğim her şeyi paylaşarak başladım. Sonrasında takipçilerimin neler beğendiğine dikkat et-
tim ve onların beğenileri doğrultusunda beğendiklerimi paylaştım. Uzun süre paylaşmadım 
ama şimdilerde kendimi de paylaşıyorum. Önceden yaptığım paylaşımlar zaten bir yandan 
da kendime yaptığım yatırımlardı. Evet, kendimi paylaşıyorum ama kendimi nasıl paylaştı-
ğım, ne giydiğim, nasıl durduğum önemli. Amacım artık insanların sadece fotoğrafla değil 
beni ben olduğum için de tanımaları. Dolayısıyla insanlarla etkileşimde de bulunuyorum 
ve mümkün olduğunca onlara cevap vermeye çalışıyorum çünkü bu insanlara dokunmaktır. 

Bu kadar popüler olabileceğinizi tahmin edebiliyor muydunuz?
Evet, ediyordum. Ben hep bu işin içindeydim zaten. Mesela benden Twitter fenomeni 

ya da Twitter’a dönük bir kullanıcı olmazdı. Çünkü benim gramerim iyi değil- ben daha 
“-de/-da”yı ayıramadığım için yazmaktan vazgeçtiğim zamanlar oluyordu. Ancak burada gör-
sellikle alakalı tam aksi bir durum var. Ben bu işin eğitimini aldım ve yeteneğim olduğuna 
da inanıyorum. Dolayısıyla insanların benim fotoğraflarımı beğeneceğine de inanıyordum. 

Hobi olarak yaptığınız  bir aktivitenin iş olarak  hayatınızda da yer alması nasıl bir duygu?
Müthiş bir şey, çok keyifli. Ancak yaptığım işe sırf para kazanmak gözüyle bakmıyorum. 

Benim için bu işin en keyifli yanı insanlara dokunmak. İnsanların seni işine dönüştürdüğün 
hobin sayesinde tanımaları gerçekten müthiş.

Çalışma saatleri ve koşullarınız nelerdir? Bir gününüzü bize anlatır mısınız?
Eskiden sürekli fotoğraf yüklüyordum ve sürekli uyanık kalıyordum. Bazen günde iki 

saat uykuyla yaşıyordum. O zamanlar işin algoritması onu gerektiriyordu. Örneğin tatile 
gittiğimizde gece 2-3’e kadar fotoğraf çekimi yapıp sonra gün doğmadan kalkıp tekrar çekim 
yapıyorduk. Ama bu sistem bitti çünkü fotoğraflar paylaşıldı, insanlar gördü beğendi ve o 
devir geçti. Şimdi işimi bir rutine oturttum, yine yorucu ama hiç değilse planlı. 

“Instagram fotoğrafçısıyım”

Kendinizi fotoğraf sanatçısı olarak mı yoksa Instagram fotoğrafçısı olarak mı değerlendi-
riyorsunuz?



arıtılarak su kaynaklarına verilmesi 
bir diğer önemli konu.

Etkili bir atık yönetim planı 
oluşturulmalı ve kirlilik önleyici 
tedbirler uygulanmalı. Vatandaş-
ların denize erişim hakkı engellen-
memeli, kıyıda bunu engelleyecek 
yapılara ve işletmelere izin verilme-
meli. Elbette denizler konusunda 
çalışan sivil toplum kuruluşlarının 
çalışmalarını desteklemek ve ça-
lışmalarında aktif yer almak da bu 
noktada çok önemli.

TURMEPA’daki gönüllülük sis-
temini anlatır mısınız? 

TURMEPA Ailesi olarak gö-
nüllülerimiz ile adım attığımız tüm 
projeler, dernek hedeflerimiz doğ-
rultusunda toplumsal koruma, fay-
da, paylaşımcılık ve sürdürülebilirli-
ğe katkı sağlıyor. Bu kabul ile adım 
atıyoruz ve bu kabulü toplumumu-
zun tüm kesimleri ile paylaşıyoruz. 
“GOBADOF” adını verdiğimiz gö-
nüllü modelimizle birlikte hedefi-
miz, Türkiye’den TURMEPA hedef 
ve amaçlarını benimsemiş dünya 
gönüllülerini yetiştirmek ve toplu-
ma kazandırmak. Bu hedef doğrul-
tusunda, her yıl değişen rakamlar 
ilan etmekte ve bunlara ulaşmak 
için çaba göstermekteyiz. GOBA-
DOF, TURMEPA’nın deniz ve kıyı 
ekosisteminin yaşadığı olumlu ve 
olumsuz gerçeklerin yanında duru-
şunu ve kabullerini anlatan, çözüm 
için gönüllü olmak isteyen her bi-
reye katılım seçenekleri sunan bir 
“Gönüllü Yönetim Programı Mo-
deli”. 

Bu sistemin içinde oryantasyon 
ile eğitim ve akabinde dört farklı 
alanda sosyal becerinin etkinleşece-
ği süreçler gönüllülerimizi bekliyor. 
Bu seçenekler; Çevrimiçi Gönüllü-
lük, Eğitim Gönüllülüğü, Etkinlik 
Gönüllülüğü ve Topluluk Gönül-
lülüğü… Bu süreçlerde TURME-
PA ekibi de sahada gönüllülerinin 
yanında yer alıyor. İlk adımımız ve 
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Araş. Gör. İpek KUMCUOĞLU
eriyor, dünyamız ısınıyor… Türki-
ye’nin 2,75 katı büyüklüğündeki 
Greenland’ın yaklaşık %80’i buzla 
kaplı. Buzlar, günümüzde 20 yıl ön-
cesine göre 5 kat hızla eriyor. 2012 
yılında Greenland’da eriyen ve ok-
yanusa akan buz miktarı, Niagara 
Şelalesi’nde 5 yıl üst üste akan suya 
denk. Buna bağlı olarak denizlerde-
ki su seviyesi yükseliyor, Kuzey Ku-
tup Bölgesi insan faaliyetlerinden 
artan karbondioksit sonucu dün-
yanın geri kalanından iki kat daha 
hızlı ısınıyor. Bu da Greenland’daki 
buz tabakası ve buzulların eriyip de-
niz seviyesinin yükselmesine neden 
oluyor. Deniz seviyesinin yükselme-
sinin yanı sıra kıyı ekosistemlerinde 
de ciddi tahribatlar söz konusu. Son 
30 yılda mercan resiflerinin %50’si 
yok oldu. Dünyada 1 milyar insan, 
mercan resiflerinde yaşayan su ürün-
lerinden geçimini sağlıyor. Mercan 
resifleri yok olurken insanların ge-
çim ve besin kaynağı azalıyor. Öte 
yandan okyanuslar karbondioksiti 
emebildiğinden iklim için denge-
leyici bir unsurdur. Değişen iklim; 
denizlerdeki besin ağındaki bozul-
malara, denizlerin asitlenmesine, 
denizlerde ölü alanların oluşmasına 
ve oksijenin azalmasına sebep olu-
yor. Dolayısıyla tüm deniz habitatı 
ve denizle bağlantısı olan habitatları 
etkiliyor.

Sizce denizleri ve deniz canlıla-
rını korumak için atılması gereken 
acil adımlar nelerdir?

Öncelikle denizlerde acilen 
“Deniz Koruma Alanları” oluştu-
rulmalı. Denizler söz konusu oldu-
ğunda 4 ayrı bakanlığın (Ulaştırma, 
Denizcilik ve Haberleşme Bakan-
lığı, Çevre ve Şehircilik Bakanlığı, 
Orman ve Su İşleri Bakanlığı, Gıda 
Tarım ve Hayvancılık Bakanlığı) 
sorumluluğu bulunuyor. Ancak bu 
durum, işleyişte koordinasyonsuz-
luk ve yetki karmaşası gibi sorunlara 
neden oluyor. Bu nedenle denizlerle 

ilgili tek bir bakanlığın yetkilen-
dirilmesi veya bakanlıkların 
koordineli çalışması gereki-
yor. Kanalizasyonu olmayan 
illerde altyapının tamam-

lanması, tüm illerin kanalizas-
yonlarının atık su arıtma tesislerine 
bağlanması ve ileri teknolojilerle 

kabulümüz ise 25 Eylül 2015 tari-
hinde Birleşmiş Milletler’e üye ül-
kelerin kabul ettiği ve sürdürülebilir 
kalkınma için hazırladığı 17 Sürdü-
rülebilir Kalkınma Hedefi’nin 14. 
maddesi olan Sudaki Yaşam”ı esas 
almak ve 4 Temmuz 1995 tarihin-
de TURMEPA kurucuları tarafın-
dan imzalanan Denizleri Koruma 
Deklarasyonu’nun takipçisi olmak. 

TURMEPA’ya gönüllü olmak 
bireylere ne kazandırır?

Gönüllü olan bireyler bizim ai-
lemizde, deniz ekosistemine duyar-
lılık, şeffaflık ve hesap verebilirlik, 
farklılıklara saygı, yerel ile katılım, 
ekip çalışması ve paylaşımcılık, ha-
yat boyu öğrenim ve sürdürülebi-
lirlik başlıklarında söz sahibi olur. 
Bu başlıklardaki hakları ile tanışır, 
edindiği tüm bilgileri kamuoyu ile 
paylaşma ve kamuoyuna deklare 
edilen TURMEPA görüşlerini sa-
vunma ve kollama hakkını edinir. 
Bu bizim için çok değerli bir katı-
lımdır.

Derneğinizin bir faaliyeti de 
vatandaşların deniz kirliliği şikâyet-
lerini ilettiği “Acil Mavi Hattı”. Bu 
hatta vatandaşların ilgisi nasıl? Bu 
hat aracılığıyla somut adımlar atıla-
biliyor mu?

Acil Mavi, deniz kirliliği şikâyet-
lerinin iletildiği, vatandaşlarımızla 
iş birliği için açılan bir telefon hattı. 
Bu hat, Anayasa’mızın 56. madde-
sinde belirtilen “Herkes, sağlıklı ve 
dengeli bir çevrede yaşama hakkına 
sahiptir. Çevreyi geliştirmek, çevre 
sağlığını korumak ve çevre kirlen-
mesini önlemek, Devletin ve vatan-
daşların ödevidir.” ifadesinden esin-
lenerek başlatıldı. Acil Mavi hattına 
bildirilen deniz kirliliği şikâyetleri 
incelenmekte, denetim yetkisi olan 
ilgili birim ve belediyelere iletil-
mektedir. Şikâyetlerin neticeleri, 
ayrıca şikâyet sahiplerine de bildi-
rilmektedir. Bu sayede bugüne ka-
dar denizi kirleten birçok işletme ve 
deniz aracına uyarı ve para cezaları 
verildi.

DENİZLERİMİZ
CAN ÇEKİŞİYOR

TURMEPA olarak yaptığınız 
çalışmalardan söz edebilir misiniz? 

1994 yılında Rahmi M. Koç’un 
kurucu başkanlığında kurulan 
TURMEPA; pek çok projeyi haya-
ta geçiren ve ürettiği projeleri kamu 
ve özel sektör tarafından örnek alı-
nan bir dernek. Kurulduğu günden 
bu yana TURMEPA, hazırladığı 
AB projelerini ortaklarıyla kol kola 
yürüten, çevre ödülleri geliştiren, 
ilgili bakanlıklara örnek projeler 
hazırlayan, tüm paydaşları bir ara-
ya getiren, uluslararası konferanslar 
düzenleyen, deniz ve su varlıkları 
konusunda referans alınan lider bir 
sivil toplum kuruluşu hâline geldi. 
23 yılda eğitimlerimizi 18 milyon 
öğrenciye sunduk ve 8 milyon 200 
bin öğrenciye çevre dersleri vererek 
denizlerimizi sevdirdik. Bu süre 
içinde, 15 bin 300 eğitimci yetiş-
tirdik ve gönüllü sayımızı 5.700’e 
çıkardık. Sosyal medyada 7 milyon 
kez görülen derneğimiz, 33 milyon 
litre sıvı atığın; 2 milyon 650 bin 
kilogram katı atığın denizlere karış-
masını engelleyen çalışmalara imza 
attı. TV programları, kamu spotu, 
yazılı basın ve billboardlarla top-
lamda 52 milyon insana ulaştık.

Dernek olarak sizce denizle-
rimizin karnesi nasıl, geleceği-
ni nasıl görüyorsunuz?

Maalesef Türkiye’nin 
denizleri can çekişiyor. 
Marmara Denizi’n-

de sudaki oksijen değerinin gitgide 
düştüğü, hatta bazı yerlerde sıfıra 
yakın değerler gösterdiği belirlendi. 
Her yıl 10 milyon ton inorganik 
madde, 400 bin tonun üzerinde 
petrol, 500 milyon metreküp evsel 
atık Karadeniz’e dökülüyor. Tür-
kiye sahillerinden 10 milyon, Yu-
nanistan’dan 7.5 milyon nüfusa eş 
değer kirlilik, Ege Denizi’ne akıyor. 
Her yıl Akdeniz’i ziyaret eden 240 
milyon turistin ürettiği çöp ve atık 
suyun %80’i arıtılmadan denize atı-
lıyor. Türkiye İstatistik Kurumunun 
2008 yılında yayımladığı verilere 
göre; Karadeniz’de 50 yıl önce 52 
olan balık çeşidinden 26’sının nesli 
tükendi. Geriye kalanların büyük 
kısmı da avlanılabilecek miktarın 
çok altında. Marmara Denizi’nde 
70’li yıllarda görülen, ekonomik 
değeri olan 124 balık türü artık yok!

Deniz ekolojisi deyince tam ola-
rak ne anlamalıyız?

Deniz ekolojisi, denizlerde ve 
okyanuslarda yaşayan canlıları ve 
çevre ile ilişkilerini inceleyen bir 
alan. Deniz ekolojisi çalışmaları 
kapsamında, kirlilik ve insan faali-
yetlerinin tek hücreli mikroorganiz-
malardan başlayarak genel etkileri 
araştırılır. Bununla beraber deniz 
ekolojisi, mikroorganizmaların po-
pülasyonu, davranış ve ilişkilerini 
sorgular, canlı ve cansız faktörlerin 

deniz habitatına etkilerini 
araştırır.

Kirlilik, insan faaliyet-
leri ve küresel ısınma gibi 
faktörlerin deniz canlıları-

na, deniz habitatına 
etkileri nelerdir? 

Bizleri bekle-
yen tehlikeler 
neler? 

İklim 
değişiyor, 
buzullar
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Ülkemiz kıyı ve denizlerinin korunmasını ulusal bir öncelik hâline getirmek ve 
gelecek nesillere temiz denizlerin kucakladığı yaşanabilir bir Türkiye bırakmak 
amacıyla 1994 yılında kurulan DenizTemiz Derneği (TURMEPA), bugüne kadar 

GO: GÖNÜLLÜ DÜŞÜN,
GERÇEĞİ GÖR! 
BA: BAŞLA, İLGİLİ EĞİTİMİ AL! 
DO: DOKUN, FAALİYETE GEÇ! 
F: FARK YARAT, FARKI İZLE!

pek çok çalışmaya imza atmış önemli bir sivil toplum kuruluşu. TURMEPA’nın 
çalışmalarını ve denizlerimizin karnesini, TURMEPA Çevre Mühendisi Şeyda 
Dağdeviren Hill ve Gönüllü Bölümü Yönetmeni Belgin Ergül ile konuştuk.
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Teknolojinin ilerlemesiyle bir-
likte hayatımızda kullanımda 
olan birçok eşya “akıllanmış” 
durumda. Önce ulaşım araç-
ları, daha sonra iletişim araç-
ları şimdi ise konakladığımız 
evlerimiz akıllandı. Akıllı ev 
sistemleri 10 yıldan fazla sü-
redir gündemde ama mobil 
iletişimin gelişmesi, teknoloji-
nin boyutlarının küçülmesi ve 
ucuzlaması ile bugün daha çok 
erişebilir hâle geldi. Son yılla-
rın ilgi odağı olan akıllı ev sis-
temlerini artık telefonlarımız-
dan bile kontrol edebiliyoruz. 
Popülerliğini teknolojik geliş-
melerle daha da arttıran akıllı 
ev sistemleri hakkında merak 
edilenleri 8 soruda sizler için 
derledik… 

Akıllı ev nedir?
Kişisel bilgisayarlar artık çağdaş 

bir evin standartları arasına girmiş 
ve insanların haberleşme, eğlence 
gibi birçok alandaki alışkanlık-
larına yenilikler getiriyor. Akıllı 
ev sistemleri de geliştirilirken göz 
önünde bulundurulan temel un-
surlardan biri, bu sistemlerin kişisel 
bilgisayarlarda tam uyumlu olarak 
çalışıyor olması. Bu teknolojilerin 
ilerlemesiyle birlikte akıllı evlerin 
tanımı şöyle yapılıyor: Akıllı ev, 
teknoloji sayesinde ev sakinleri-
nin ihtiyaçlarına cevap verebilen, 
onların hayatlarını kolaylaştıran 
ve daha güvenli, daha konforlu, 
daha tasarruflu bir yaşam sunan ev. 
Akıllı evler, otomatik fonksiyonla-
rı ve sistemleri kullanıcı tarafından 
uzaktan kontrol edilebilen cihazla-
rı içeriyor. Birçok ev otomas-
yon sisteminin içerdiği ana 
kontrol sistemi de bu işler 
için özelleşmiş ve kul-
lanımı çok basit olan 
bilgisayardır. Bu 
bilgisayarların da 
b a ş l ı c a 

Büşra GÜLEN

görevi evdeki cihazların ve ışıkların 
kontrol edilmesi oluyor.

Akıllı evler nasıl ortaya çıktı?
“Akıllı ev” fikri ilk olarak 

1980’lerin başında ortaya çıktı. İlk 
uygulamalarda, sıradan herhangi 
bir fiziksel engeli olmayan insan-
ların ev konforu düşünülmüştü. 
Üreticiler, bir sistemin bütününü 
entegre etmeyi amaçlamamışlardı. 
Ancak bireysel olarak kontrol edi-
lebilecek birçok ürün çeşidi ortaya 
çıktı. Teknolojinin ilerlemesiyle 
birlikte “akıllı ev” fikri daha da ge-
lişip insanlara kolaylık sağlamaya 
başladı. 2010 yılı itibarıyla ise ev-
ler yeni cihazlarla donatılınca akıllı 
ev sahipleri kolaylığın yanında bir 
de konforu yaşamaya başladılar.

Akıllı ev sistemlerinin 
avantajları ve dezavantajları 

nelerdir?
Günümüzde oldukça popüler 

olan akıllı ev sistemlerinin avantaj-
larının en önemlileri arasında “gü-
venlik” yer alıyor. Birçok ev sahibi 
güvenli evi tercih ediyor. Akıllı ev-
ler, tercih edenlere konfor sağlıyor. 
Aynı zamanda zaman ve enerji ta-
sarrufunu önemseyenler için tercih 
edilebilecek en iyi seçenek olarak 
da biliniyor. Teknolojinin ilerle-
mesi, yapılan icatlar fiziksel veya 
zihinsel rahatsızlık yaşayan insanla-
rın hayatını kolaylaştırmaya başla-
dı. Akıllı evler de bu tür rahatsızlık 
yaşayan insanların ev yaşantıları-
nı kolaylaştırıyor. Dezavantajları 
ise uzaktan erişimle sisteme dâhil 
olunma ihtimali, bizim kontrolü-
müzde olan evimizin kontrolünün, 
başkalarına geçmesine sebep ola-
biliyor. Sistemin kontrolünde olu-
şabilecek aksaklıklar beklenmedik 
sonuçlar doğurabiliyor. Örneğin, 
nem sensörünün hasar görmesi 
ile bahçeniz gereğinden fazla sula-
nabilir ya da susuz kalabilir. Akıllı 
evlerin insanların sorumluluklarını 
azalttığı bir avantaj gibi görünse de 
evler, insanı tembelliğe itip daha 

monoton bir hayat yaşamaya 
sebep olabiliyor. İnsa-

nın mekanik-
l e şmes ine 
sebep ola-

bileceği gibi 
sesle verilen 

komutlarda da 
aksaklıklar olu-

şabiliyor. Örne-
ğin, el çırparak 
perdeleri açan 

bir ev siste-
min, televiz-

yondaki bir 
sesten ya 

da mü-
z i k t e n 

etkilenebi-
lir ve ev sa-

hibinin isteği 
dışında perdeler 

açılabilir.
Akıllı ev sistemlerinde hangi 

teknolojiler kullanılıyor?
Akıllı ev ve sistemlerinde birçok 

teknoloji kullanılıyor. İlk olarak 
1978’de kurulan X-10 teknolojisi, 
evde bulunan elektrik kablolarını 
kullanarak, evdeki uyumlu cihazla-
rın iletişimini sağlayan bir iletişim 
dili. Diğer uzaktan kontrol ürün-
lerine göre bu teknolojinin bazı 
avantajları ise şunlar: Pahalı olma-
ması, kurulumunun kolay olması, 
yüzlerce ürünle uyumlu ve birçok 
ışık ve cihazı kontrol edebilmesi. 
Diğer bir teknoloji olan KNX ile de 
oda içindeki projeksiyon cihazın ve 
perdesini kont-
rol edilebilir, 
odanın sıcaklığı 
ve aydınlatma 
seviyesi ayar-
lanabilir. Son 
olarak Z-Wave 
teknolojisi her 
evi hızlı, kolay 
ve ekonomik bir 
şekilde akıllı ev 
yapıyor. Evdeki 
tüm elektrikli 
cihazın birbirle-
riyle iletişimini 
sağlayan yeni nesil kablosuz sistem 
olarak biliniyor. Siren, aydınlatma 
sistemi kontrol, perde ve panjur 
sistemi kontrol, aydınlatma sistemi 
kontrol modülü, hareket sensörü, 
Z-Wave teknolojisinin kullanıldığı 
bazı cihazlar.

Akıllı ev sistemleri hangi 
teknolojik cihazları içeriyor?
Akıllı evler tercih edenlere kon-

foru, güvenliği, rahatlığı içerisinde 
bulundurduğu teknolojik cihazlar-
la temin ediyor. Örneğin, eviniz-
de bulunan bir kumanda ile tüm 
elektronik aletlerinizi artık tek ku-
manda ile kontrol edebiliyorsunuz. 
Bu teknolojiyle birlikte artık DVD 
izlemek için hem televizyon hem ses 
sistemi hem de DVD kumandasını 
yanınızda bulundurmanıza gerek 
kalmıyor. RF & IR akıllı kumanda 
ile bütün sistemlerinizi kontrolünüz 
altına alabilirsiniz. Aynı zamanda 
ışıklarınızı söndürmek de bu ku-
mandaya kalıyor. Akıllı ev teknolo-
jilerin büyük bir çoğunluğu güven-
liği hedef alarak geliştiriliyor. Evden 
uzak olduğunuz zamanlarda “uzak-
tan izleme ve kontrol” teknolojisi 
sayesinde bilgisayar, tablet veya tele-
fondan eve bağlanıp evdeki durum-
ları kontrol edebiliyorsunuz. Bu 
teknoloji özellikle hırsız tehlikesine 
karşı geliştirilmiş durumda. Evler 
artık hırsızlardan daha akıllı ve her-
hangi bir tehlike karşısında eviniz 
güvenliğe haber veriyor, önlem alın-
masını sağlıyor. Hareket sensörü ile 
hareketi veya hareketsizliği algılayıp 
gereksiz çalışan her şeyi kapatıyor ve 
istediğiniz şeyleri açabiliyor. Akıllı 
evlerde en dikkat çekici gelişmeler 

https://www.google.com.tr/search?q=ak%C4%B1ll%C4%B1+ev+sistemle-
ri&source=lnms&tbm=isch&sa=X&ved=0ahUKEwiziZqJzO3WAhUlM-

ZoKHbJrB2AQ_AUICygC&biw=1675&bih=1205#imgdii=v3pvQJwFF-
dxY4M:&imgrc=u385pXEJwRgzyM:

https://tr.pinterest.com/pin/161496336614388261/
https://tr.pinterest.com/pin/57632070213022258/ https://tr.pinterest.com/
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lar içerecek ama bugünün evlerin-
de daha büyük değişikliklere sahip 
olmayacağı öngörülüyor. Evlerin 
mimarisinde büyük değişiklikler 
yapılması yerine, evlerin içinde ve 
çevresinde kullanılan malzemelerde 
önemli değişimlere gidilecek. Daha 
çevreci, daha dayanıklı malzemele-
rin kullanılmasına yönelik eğilimin 
artacağı, hatta evlerin içinde, havayı 
temizleyen malzemelere yer verile-
ceği görüşü de hâkim. Kendi ken-
dini temizleyen camların, kendini 
onaran duvarların olması muhtemel 
görünüyor. Bugün akıllı evlerde 
cep telefonundan bir veya birkaç ev 
aletini aynı anda kontrol etmemiz 
mümkün. 40 ila 50 yıllık dönem 
zarfında, evin içinde kullandığımız 
bütün aletlerin birbirine bağlı ola-
cağı tahmin ediliyor. Aydınlatma, 
müzik ve ısınma sistemlerinin sen-
sörlerle çalışması ve hepsinin evdeki 
bireylerin tercihlerine bağlı olarak 
işlemesi ifade ediliyor.  Gelecekte de 
güvenliğimizi tehdit eden unsurlar 
mutlaka olacak. Sadece bu tehditle-
rin içerik değiştirmesi ve bizim aldı-
ğımız tedbirlerin de bu doğrultuda 
biçim değiştirmesi bekleniyor. 

Akıllı ev sistemleri neden 
tercih ediliyor?

Teknolojinin gelişmesi, hayatı-
mızı kolaylaştıran çözümlerin art-
ması ile akıllı evler de çok yakında 
akıllı telefonlar gibi yaşamımızın 
vazgeçilmez bir parçası olacak. Bu 
evlerde akıllı güvenlik sistemleri 
ile güvenlik seviyesi kuvvetlene-
biliyor. Güvenlik sadece hırsızlık 
olayları olarak düşünülmemeli, 
küçük çocukların tek başına bal-
kona çıktığını fark edip sizi uyaran 
bir sistem istenmeyen durumları 
engelleyebilir. Zaman, herkesin 
önemsediği bir konu. Ev otomas-
yonu ile zaman harcatan birçok iş 
otomatik hâle gelmekte, müdahale 
sayınız azalmakta. Yaptığınız akıllı 
ev yatırımının parasının karşılığını 
vermesi de ayrı bir tercih edilme 
nedeni oluyor. Enerji tasarrufu 
üzerine kuracağınız akıllı ev siste-
mi parasal olarak orta ve uzun va-
dede çok faydalı olabiliyor. Akıllı 
ev sistemlerinin sağlayabileceği 
faydalar çok fazla olmakla birlikte 
yeni ev sahibi olacak veya evlerini 
yenilemek isteyenler akıllı evleri ve 
sistemlerini tercih ediyor. 
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enerji tüketiminde yaşanıyor. Cep 
telefonunuzu kullanarak kombi, 
klima, iklimlendirme, gaz, su elekt-
rik kontrolü yapılabiliyor. Akıllı ev 
sistemi tarafından kontrol edilebi-
len dış kapı kilitleri ve anahtarlıkta 
taşınabilen ve bozuk para büyük-

lüğündeki akıl-
lı çipler ile eve 
kimin ne zaman 
girdiği rahatlıkla 
takip edilebili-
yor. Akıllı ev sa-
yesinde istenirse 
bilgiler sesli ola-
rak iletilebiliyor. 
Bu özellik saye-
sinde gerek ev 
içinde gerekse ev 
dışında telefon 
vasıtası ile han-
gi ışıkların açık 

olduğu, evde kimse olup olmadığı 
gibi tüm sistem bilgilerine sesli ola-
rak ulaşılabiliyor.

Akıllı evler yaygın olarak 
kullanılıyor mu?

Akıllı evler hem yabancı ülkeler-
de hem de ülkemizde yaygın olarak 
kullanılmıyor. Bunun sebebi akıllı 
evlerin kapsadığı genişletilmiş mul-
timedya sistemlerinin, konutun her 
bölgesinde gerekli ayarlamaları ya-
pan güvenlik sistemlerinin, kullanı-
lan elektrik enerjisini kontrol eden 
ve tasarrufunu sağlayan sistemin, 
elektronik cihazların ve özelikle 
bütün sistemlerin İnternet ile bir-
leştiren ve entegrasyonunu sağlayan 
komünikasyon teknolojisinin gü-
nümüzde oldukça yüksek bir mali-
yete sahip olmasıdır. Teknoloji devi 
olarak tanımladığımız birkaç büyük 
marka ise akıllı evlere yönelik yeni 
icatlar geliştiriyor. Yakın gelecek 
olarak adlandırdığımız zaman di-
limde bu markalar akıllı ev sistem-
lerinin yaygın olarak kullanılmasına 
önayak olacak.

Akıllı evlerin gelecekte 
hayatımızdaki konumu hangi 

aşamada olacak?
Akıllı ev, önemsenmeyecek kü-

çük bir fikir olarak ilk ortaya atıldı-
ğında nasıl ki günümüzdeki ilgi ar-
tışı tahmin edilemiyorsa gelecekteki 
ilginin boyutu da aslında tam olarak 
tahmin edilemiyor. Ama bazı araş-
tırmacılara göre akıllı evler gelecekte 
hayatımızın tam ortasında ve belki 
de vazgeçmeyeceğimiz bir lüks ola-
cak. Geleceğin akıllı evleri, bugüne 
kıyasla daha çok teknolojik unsur-
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Tuğçe TÜRK              

Influencer, kelime anlamına 
bakıldığında etki anlamına 
gelen influence sözcüğünden 

türer. Influencer ise belli bir etki 
gücüne sahip kişilere denir. Bu 
gücün genel olarak belli bir alan-
da uzmanlaşmış kişilerle bağlantılı 
olduğunu düşünebiliriz. Bu kişile-
rin ve pazarlama kampanyalarının 
bir araya geldiği “Influencer Mar-
keting”, tüketiciyi harekete geçir-
me bakımından büyük bir güce 

sahip olduğu için markalar için 
de vazgeçilmez bir avantaj. Çünkü 
insanlar markaların kendileri hak-
kında paylaştıklarından ziyade, bir 
ürünü deneyimlemiş insanların 
referanslarına daha çok güveniyor. 
Influencer Marketing kampanya-
ları “gizli reklam” olarak yapıldı-
ğı için bu pazarlama yönteminde 
profesyonel bir hizmet almak çok 
önemli. Bu yöntem, satın alma 
düşüncesi olmayan insanları bile 
etkileyebildiği gibi toplulukların 
ürün hakkında konuşmasını da 
sağlayabiliyor. Markaların reklam 
kampanyalarında kullandığı ünlü 
kişinin belli bir ücret karşılığında 
o reklamda oynadığını bilen tüke-
tici, üründen şüphe duyabiliyor ve 
bu da ürünün satın alma eğimini 
düşürebiliyor.  Dolayısıyla Influ-
encer Marketing kampanyaları, 
bir markanın yaptığı büyük bir 
reklam kampanyasından bile daha 
etkili olabiliyor.

Tomoson araştırmalarının 
2014 verilerine göre, Influencer 
Marketing yöntemini doğru bir 
şekilde yapan şirketlerin genel 
ortalamaya göre 3 kat daha fazla 
geri dönüş sağladığı ortaya çıktı. 
Adweek’te yayımlanan başka bir 
araştırmaya göre ise markaların 
yüzde 77’si bu pazarlama metodu 
ile aldıkları geri dönüşlerin diğer 
tüm pazarlama türlerinden daha 
yüksek olduğunu belirtti. Bunla-
rın sonucunda Influencer Marke-

Influencer Marketing güvenilir 
midir? 

Sosyal medya, evrensel bir 
platform olması ve insanların bir-
birleriyle daha çok iletişime geç-
mesi dolayısıyla tüketici ve marka 
arasındaki etkileşimi de sağlıyor. 
Ürünlerle ilgili deneyimlerini 
paylaşan tüketiciler, birbirlerinin 
satın alma kararlarını da etkiliyor. 

Dijital ortamda insanlar her 
gün 1.000’e yakın reklama ma-
ruz kalıyor. Herhangi bir sitede, 
bannerlarda, karşımıza bizim is-
teğimizden bağımsız şekilde çıkan 
markalar, ürünler insanları olum-
suz yönde etkileyip o markadan 
uzaklaştırabiliyor. Influencer Mar-
keting ise tüketiciye doğal bir rek-

Başarılı bir Influencer Marke-
ting kampanyasında nelere dikkat 
edilmeli? 

Sosyal medyada sadece düşün-
celerimizi duyurmakla kalmıyor, 
aynı zamanda fikirlerimizi ve yo-
rumlarımızı kitlelere dinletmek 
konusunda da bir hayli başarılı. 
Nielsen’in yaptığı bir araştırma-
da, artık insanların yalnızca yüz-
de 33’ünün geleneksel reklamlara 
itibar ettiği söyleniyor. Yüzde 92’si 
ise başka insanlara ve yorumlarına 
güvendiklerini belirtiyor. 

Başarılı bir Influencer Marke-
ting kampanyası yürütmek için 
dikkat edilmesi gereken bazı hu-
suslar bulunuyor. Bunlardan ilki, 
markaya ve kampanyaya en uygun 
influencer seçimi. Influencer yani 
fenomen olarak da adlandırabile-
ceğimiz kişinin takipçi sayısından 
çok, takipçilerini ne derecede ha-
rekete geçirebildiği önemli. Sade-
ce bu da değil, yürüteceği kam-
panyanın hedef kitle bakımından 
uyumluluğunu da göz ardı et-
memek gerekir. Bu uyumluluk 
yakalanmadığı takdirde kampan-
yalardan alınan geri dönüşlerin 
ciddi miktarda azaldığı fark edi-
lebilir. Çalışılacak influencerın 
deneyimli, bilgi sahibi olması ve 
doğru olmayan yorumlardan uzak 
durması da seçimlerde önemli bir 

Kaynakça
http://www.nielsen.com/us/en/press-room/2012/
nielsen-global-consumers-trust-in-earned-adverti-

sing-grows.html 
http://www.adweek.com/digital/8-new-stats-about-w-

hether-influencer-marketing-campaigns-actual-
ly-work-174868/

http://blog.tomoson.com/influencer-marketing-study/
http://renerald.com/blog/tr/basarili-bir-influen-

cer-marketing-kampanyasi-yapmanin-4-altin-kurali/

yer kaplamalı. Çünkü influencer 
tarafından yapılacak hatalar, tü-
keticiyi yanlış yönlendirip onların 
gözünde markaya olan itibarı da 
kaybettirebilir. 

Markaların kampanyayı yü-
rütürken araştırma yapması da 
bir diğer nokta. Sosyal medya 
platformlarında her kullanıcı bir 
blogta yazabiliyor veya fotoğraf ve 
video paylaşımı yapabiliyor. Fakat 
önemli olan bazı kullanıcıların bu 
konuda diğerlerinden daha yete-
nekli olduğunu fark edebilmek. 
Bu araştırmayı yaparken de veri-
lere dayalı çalışmanız, kampanya-
yı başarıya götüren yardımcı bir 
kaynak olabilir. Fenomenlerin hi-
tap ettikleri yaş, cinsiyet, lokasyon 
gibi etkenler markayı potansiyel 
müşterilere doğru götürüyor.

Influencer Marketing yönte-
mini, diğer pazarlama yöntemle-
rinden ayıran en önemli etmen-
lerin başında doğallık ve gizliliğin 
olduğunu dile getirmiştik. Eğer 
çalışılan influencer paylaşımla-
rını doğallıktan uzağa taşırsa bu 
durum tüketicinin gözünde rek-
lam görüntüsü uyandırır. Bu da 
markaya olan geri dönüşleri ciddi 
miktarda düşürür. 

Başarılı bir kampanya yolunda 
giriş ve gelişme aşamaları olarak 
dikkat edilmesi gerekenler ol-
duğu gibi sonuç aşaması da çok 
önemli. Yürütülen kampanyada 
geri dönüşler olumlu ve olumsuz 
olarak incelenebilir ve bir sonraki 
çalışmaya dair sonuçlar çıkarıla-
bilir. Influencer ile olan ilişkiler 
değerlendirebilir ve bu sayede ça-
lışmalara yön verilebilir. Hatta ge-
rekiyorsa başka bir influencer ile iş 
birliği yapmak tercih edilebilir. 

lam havası yaratarak istediği tak-
dirde içeriğe ulaşmasını sağlıyor. 
Deneyimlerin yer alması tüketici-
ler bakımından daha eğlenceli bir 
alan oluştururken pazarlamacılar 
için çok güçlü bir çözüm yönte-
mi oluyor. Küçük bütçelere sahip 
olan girişimler bile yürüttükle-
ri başarılı Influencer Marketing 
kampanyalarıyla birlikte milyon 
dolarlık şirketler hâline gelebili-
yor. Dijital platformun hâkimiyet 
sağladığı bu çağda markalar, sağ-
ladıkları özgünlük, uygun maliyet 
ve vazgeçilmez olan güven ile hızla 
büyümek için büyük bir fırsat ya-
kalıyor. 

“Influencer 
Marketing”, 

tüketiciyi harekete 
geçirme bakımından 

büyük bir güce 
sahip olduğu için 
markalar için de 
vazgeçilmez bir 
avantaj.Çünkü 

insanlar markaların 
kendileri hakkında 
paylaştıklarından 
ziyade, bir ürünü 

deneyimlemiş 
insanların 

referanslarına daha 
çok güveniyor.

DİJİTAL 
ÇAĞIN ETKİLİ 
PAZARLAMA         
YÖNTEMİ:
INFLUENCER 
MARKETİNG

ting teriminin 2013-2016 yılları 
arasında aranma oranının giderek 
yükselmesi, artan ilgiyi de net bir 
şekilde gözler önüne seriyor.

Dijital medyanın gün-
lük hayatımıza hızla nüfuz 
etmesiyle, son dönemlerde 
trend hâline gelen Influen-
cer Marketing kavramı or-
taya çıktı. Genel kitle yerine 
markaya en uygun kişileri 
belirleyen bu dijital pazarla-
ma yöntemi, öncü kitlelerin 
ürün ya da marka hakkında 
tecrübelerini paylaşmalarını 
sağlayarak potansiyel müş-
terilere en doğru şekilde 
ulaşmayı etkili kılıyor. Pa-
zarlama alanına yeni bir so-
luk getiren Influencer Mar-
keting kavramını sizler için 
araştırdık…
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ESKİŞEHİR’DE EMLAK DANIŞMANLIĞI EĞİTİMİ

Yalnızca Eskişehir’de değil 
tüm Türkiye’de hatta dünyada 
gayrimenkul yatırımının öne-
mi gün geçtikçe artıyor. Yatırım 
yapmak isteyen, ev sahibi olmak 
isteyen pek çok kişi kendi bütçe-
sine en uygun kararı verebilmek 
için danışmanlara başvuruyor. 
Dolayısıyla emlak danışmanlığı 
zamanla bir meslek dalı hatta 
sektör hâline geliyor. Emlak da-
nışmanı olmak için Eskişehir’de 
çeşitli eğitim programları bulu-
nuyor. Eskişehir Emlak Komis-
yoncuları Odası Başkanı Gazi 
Çelik ile emlak danışmanlığı 
mesleğini ve sertifika programı-
nı konuştuk.

Emlak danışmanlığı nedir?
Emlak danışmanlığı; büyük fir-

malarla, yatırımcı devlet kurumları-
na aracılık etmek ve onlara yatırım 
danışmanlığı yapmak olarak tanım-
lanabilir.  Eskiden ülkemizde bu 
işi yapanlar emlakçı olarak adlan-
dırılıyordu. Hatta daha da eski za-
manlarda emlak sektöründe aracılık 
yapanlara tellaliye deniyordu. Bizim 
gerçekleştirdiğimiz kurslarla birlikte 
bu alan emlak müşavirliği olarak da 
bilinmeye başladı. 

Emlak danışmanlığı denince in-
sanlar emlakçılıkla karıştırabiliyor 
mu? İkisinin farklarından biraz söz 
eder misiniz?

Bu karıştırma durumu Türki-
ye’de emlakçılıkla ilgili bir kanunun 
olmayışıyla ilgili aslında. Hâlihazır-
da Türkiye’de emlakçılık, Borçlar 
Kanunu’na göre işleyen bir sektör. 
Borçlar Kanunu’ndaki maddelere 
dayanarak aracılık hizmeti yapan 
kişiler bu alanda mesleklerini icra 
ediyor. 

İkisinin arasındaki farka gelin-
ce, emlakçılık bir kişinin malını bir 
başka kişiye belirli bir ücret karşılı-

ğında pazarlayan, aracılık eden kişi-
lerin gerçekleştirdiği meslektir. Em-
lak danışmanı ise büyük kurumlara, 
devlet kurumlarına gayrimenkuller 
hakkında danışmanlık eden uzman 
kişidir.  

Ne gibi ihtiyaçlar böyle bir eği-
tim programının sunulmasına ze-
min hazırlıyor?

Emlakçılık alanıyla ilgili her-
hangi bir kanun olmadığından biz 
bu mesleği gerçekleştirmek isteyen 
kişilere bu konuda bilgi vermek 
için mesleğin kurallarını, nelere da-
yandığını ve aracılık ederken nelere 
uymaları gerektiğini öğretmek ama-
cıyla bu sertifika programını ger-
çekleştiriyoruz. Örneğin, bir gayri-
menkul danışmanı sattığı bir yerin 

gayrimenkul değerini saptamalıdır. 
Bunun için de gayrimenkul değeri-
nin nasıl hesaplanacağı konusunda 
bazı bilgilere sahip olması gerekir. 
Gayrimenkul değeriyle ilgili bazı te-
rimleri bilmesi gerekir. Bu sertifika 
programında bunları kazandırmayı 
hedefliyoruz. 

Emlak danışmanlığını bir mes-
lek kolu olarak değerlendirebilir 
miyiz?

Emlak danışmanlığını bir mes-
lek kolu olarak tabii ki değerlendi-
rebiliriz. Hatta artık sektör hâline 
geldi bile diyebiliriz. Çeşitli üniver-
sitelerde Emlak Danışmanlığı Önli-
sans Programlarında bu alana istih-
dam edilmek üzere bireylere eğitim 
veriliyor. Kanunumuz olmamasına 
rağmen, Türkiye’de belediyelerden 
ruhsat alıp Emlak Komisyoncuları 
Odası gibi odalara kaydolmuş ve 
emlak danışmanlığını icra eden çok 
sayıda kişi bulunuyor. 

Emlak Danışmanlığı Sertifika 
Programına talep nasıl oluyor?

Bizim, insanları Emlak Ko-
misyoncuları Odasına kaydede-
bilmemiz için emlak danışmanlığı 
sertifikasını almaları gerekiyor. Bu 
sertifika programı sayesinde kişiler 
bazı programlardan geçerek oda-
mıza kaydolmaya yetecek bilgiye 
sahip oluyorlar. Programı 10 yıldır 
açıyoruz ve dolayısıyla talepler ol-
dukça fazla oluyor. 

Bu sertifika programını kimler 
alabiliyor? Kriterler nelerdir?

T.C. vatandaşı olmak, herhangi 
büyük bir suça karışmamış olmak 
ve okuryazar olmak yeterli.

Eğitim süreci hakkında neler 
söylersiniz?

Eğitim sürecine bakanlıkla 
gerçekleştirdiğimiz protokol çalış-
maları çerçevesinde karar verebili-
yoruz. Bu programı Millî Eğitim 
Bakanlığının yaygın eğitim kıs-
mında gerçekleştiriyoruz. Yakla-
şık 40 gün süren bir eğitimimiz 
Emlakçılar Odası, MEB ve Halk 
Eğitim ortaklığında gerçekleşiyor.  
Programa ilk müracaatları biz alı-
yoruz. Süreç ise MEB gözetiminde 
ve belirledikleri yerlerde ilerliyor. 
Eğitim sonunda da bir sınav ger-
çekleşiyor. Taleplere göre 5-6 ayda 
bir yeni eğitim sürecine giriliyor. 

Eğitimler nasıl veriliyor? İçerik 
hakkında bilgi verir misiniz?

Emlak Danışmanlığı Sertifi-
ka Programında; üniversitelerden 
halkla İlişkiler hocaları eğitim 
veriyor, Tapu Sicil Müdürlükle-
rinden hocalar gayrimenkulle il-

Betül SAÇAL gili terimlerle ilgili eğitim veriyor, 
kadastro derslerimiz mevcut, em-
lakçılıkla ilgili bir kanun olmadı-
ğı için hukuk derslerinde mevcut 
Borçlar Kanunu’nun emlakçılığa 
dayanan maddeleri ve diğer hu-
kuki sorumluluklar anlatılıyor ve 
emlak pazarlama, şehir planlama 
konularından bahsediliyor.

Bu sertifikaya sahip olanlar 
hangi alanlarda istihdam edilebili-
yor ve alandaki istihdam durumu 
nasıl?

Emlak Danışmanlığı Sertifi-
ka Programından başarılı olup 
bu sertifikayı alanlar kendilerine 
emlak, gayrimenkul ofisi açabili-
yor. Mevcut Emlak Danışmanlığı 
Önlisans Programından mezun 
olanlar KPSS’de yeterli puanı elde 
ettikleri takdirde belediyelerde ve 
tapu dairelerinde şehir planlama 
alanında istihdam ediliyorlar. 

Eskişehir bazında konuşacak 
olursak emlak danışmanlığı serti-
fikasına sahip olanlar bu şehirde 
neler yapabilir?

Sertifikaya sahip olan kişiler, 
edindikleri bilgiler doğrultusunda 
işlerini düzgün, ilkeli ve kuralları-
na uygun bir şekilde ve müşteri-
lerinin memnuniyeti çerçevesinde 
icra edebileceklerdir. Emlak danış-
manlığı, hizmette ilkeli olunduğu 
sürece uzun süreli bir meslek dalı. 
Son zamanlarda şehrimizin, ülke-
mizin gelişen meslek kollarından 
bir tanesi. Mesleğe yeni başlayan 
meslektaşlarımız eskiye nazaran 
daha bilgili ve daha kültürlü ye-
tişiyor. Modern iletişim çağında, 
her geçen gün hızlıca akan ve ge-
lişen olaylara uyum sağlayabilen 
meslektaşlarımız var. Şehrimizde 
bu mesleği icra edenlerin hemen 
hepsi üniversite mezunu. Biz bu 
mesleği bir masa, bir sandalye 
döneminden akademik boyuta 
çekmeye başladık. Yaptığı işi bi-
len, eğitimli, kültürlü ve yenilikçi 
insanların bu alanda olması hem 
bizim için hem de ülkemiz için se-
vindirici bir durum. 

“Emlak danışmanlığı 
sektör hâline geldi” 

“Emlak Danışmanlığı 
Sertifika Programına 

talepler oldukça fazla”

“Emlak danışmanlığını 
akademik boyuta 
çekmeye başladık”
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Anadolu Üniversitesi Genç-
lik ve Spor Kulübü “2017-
2018 Açılış Töreni” 11 

Ekim Çarşamba Günü, Anadolu 
Üniversitesi Akademik Kulüp’te 
gerçekleştirildi. Törene, Anado-
lu Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. 
Naci Gündoğan, Rektör Yardım-
cıları Prof. Dr. Ali Savaş Koparal, 
Prof. Dr. Zafer Asım Kaplancıklı, 
Prof. Dr. Adnan Özcan, Prof. Dr. 
Yücel Güney, Prof. Dr. Aydın Ay-
bar, Anadolu Üniversitesi Sağlık, 
Kültür ve Spor Dairesi Başkanı 
Celal Avni Öztürk ve Spor İşleri 
Sorumlusu Yrd. Doç. Dr. Muzaffer 
Öğütveren ile çok sayıda Spor Ku-
lübü mensubu ve sponsor yer aldı.  

“Bu başarının ekip başarısı 
olduğunu düşünüyorum”

Törenin açılışında konuşan 
Anadolu Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Naci Gündoğan, “Bu-
rada özellikle şehrimizin spor 
camiasının çok önemli isimleri, 
kulübümüzün çok değerleri yöne-
ticileri, sporcuları ve Üniversitemi-
zin değerli idarecileri var. Ben bu 
başarının ekip başarısı olduğunu 
düşünüyorum. Üniversitelerin gö-
revi sadece öğrenci yetiştirmek, bi-
limsel ve akademik faaliyet yapmak 
değil. Üniversitelerin çok temel 
görevlerinden biri de spora, sana-
ta hizmet etmek ve yetiştirdikleri 
öğrencilerin mesleki ve akademik 
beceriler kazanmalarının yanında 
onları sanatsal ve sportif alanlarda 
da yetiştirmektir. Biz üniversite 
olarak kurulduğumuzdan bu yana 

spor ve sporcuya çok 
önem veriyoruz. Bu 
da zaten spor kulü-
bümüzün geçmişin-
den belli. Sadece spor 
kulübü değil fakülteleri-
miz veya yüksekokulları-
mız bünyesinde de tüm 
yıla yaydığımız sportif 
etkinliklerle de sporu 
gerçekten Üniversitemiz 
özümsemiş durumda.” 
dedi.

“Tüm öğrencilerimize 
bir spor dalıyla 
ilgilenmelerini 
öğütlüyoruz”

Sporcuların başarıla-
rından dolayı memnu-
niyet duyduklarını dile 
getiren Rektör Gündo-
ğan, sözlerini şu şekilde 
sürdürdü: “Ben öğrencilerimizin, 
sporcularımızın başarılarıyla gu-
rur duyduğumu her mecrada ifade 
ediyorum ama tabii ki başarı sade-
ce sporda elde edilen madalya ve 
kupalarla olmuyor. Başarı aslında 
Mustafa Kemal Atatürk’ün dediği 
gibi zeki, çevik ama aynı zamanda 
ahlaklı sporcu ile oluyor. Dolayı-
sıyla üniversite spor oyunlarını da 
spor kulübümüzün faaliyetlerini de 
her zaman izliyorum ve gerçekten 
Anadolu Üniversitesi kimliğini ta-
şıyan sporcularımız her zaman çok 
güçlü, sportif olmalarının yanında 
özellikle ahlaki değerlere sahip ol-
malarının da diğer kurumlardan 
bir farklılık yarattığını memnuni-
yetle söylüyorum. Bu beni aslında 
öğrencilerimiz ve sporcularımızın 
elde etmiş olduğu sportif başarı-
lardan daha fazla memnun ediyor. 

Her şeyden önce biz üniversite 
olarak sporun; centilmenlik, barış, 
kardeşlik, dayanışma ve takım ru-
hunu geliştirmesinin daha önem-
li olduğunu düşünüyoruz. Tüm 
öğrencilerimize bir spor dalıyla 
ilgilenmelerini öğütlüyoruz. Öğ-
rencilerimizin sadece üniversitede 
bulundukları fakültede ya da yük-
sekokulda eğitim-öğretim almaları 
değil, bir sanat alanında kendilerini 
yetiştirmelerinin önemli olduğunu 
düşünüyoruz.”

“Başarının pay 
sahipleri sponsorlardır”

“İnşallah bundan sonra da üni-
versite olarak hem kulübümüze 
hem fakültelerdeki öğrencilerimize 
spora yönelik her türlü katkıyı ver-
meye devam edeceğiz.” diyen Prof. 

Dr. Gündoğan, “Biz üniversite 
yönetimi olarak bunun arkasında-
yız ama sadece bizim gücümüzle 
olmuyor. Üniversitemizdeki idari 
personelin, genel sekreterliğimiz-
den, daire başkanlarımıza, rektör 
yardımcılarımıza varana kadar tüm 
arkadaşlarımız özellikle kulüp ve 
sportif faaliyetler ile ilgileniyor-
lar. Onlara ve sponsorlarımıza çok 
teşekkür ediyorum. Sponsorların 
spor kulübümüze ciddi katkıları 
var, ortada bir başarı var ise bu ba-
şarının pay sahipleri sponsorlardır. 
Eskişehir spor basınına da ayrıca 
çok teşekkür ediyorum. Sportif et-
kinlikleri çok güzel duyuruyorlar ve 
bizi de bu anlamda cesaretlendirip 
motive ediyorlar. İnşallah önümüz-
deki sezon da daha önceki sezon-
larımız gibi başarılı, huzurlu her 
şeyden önce sağlıklı bir sezon olur. 
Ben bütün sporcularımızı başarı-
larından dolayı tebrik ediyorum. 
Yeni sezonun hayırlı uğurlu olması 
dileklerimle hepinizi saygı ve sev-
giyle selamlıyorum.” sözleriyle ko-
nuşmasını noktaladı. Rektör Prof. 
Dr. Naci Gündoğan’a ayrıca Spor 
Kulübüne katkılarından dolayı te-
şekkür plaketi takdim edildi.

Ben 
öğrencilerimizin, 
sporcularımızın 

başarılarıyla gurur 
duyduğumu her 
mecrada ifade 
ediyorum ama 
tabii ki başarı 

sadece sporda elde 
edilen madalya ve 
kupalarla olmuyor. 

Başarı aslında 
Mustafa Kemal 

Atatürk’ün dediği 
gibi zeki, çevik 

ama aynı zamanda 
ahlaklı sporcu ile 

oluyor. 

Büşra GÜLEN

Anadolu Üniversitesinin, eğitim-öğretim faaliyetlerinin yanı sıra 
sportif alandaki başarılı faaliyetlerin mimarı olan Anadolu Üni-
versitesi Gençlik ve Spor Kulübü, yoğun bir katılımla 2017-2018 
sezonunu açtı. Başta Anadolu Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Naci 
Gündoğan olmak üzere üniversite yönetimi ve spor camiasının 
yoğun katılımı ile gerçekleştirilen açılışta, Anadolu Üniversitesi 
Gençlik ve Spor Kulübüne desteklerinden dolayı Rektör Gündo-
ğan ve kulüp sponsorları da unutulmadı ve plaket takdimi ger-
çekleştirildi. Anadolu Üniversitesi Gençlik ve Spor Kulübü spor-
cularını temsilen törene katılan Akdeniz Oyunları 3’üncüsü millî 
yüzücü Cansu Şenyüz ve Balkan Şampiyonu millî badmintoncu 
Azra Kurutan’a ise Prof. Dr. Naci Gündoğan tarafından çiçek tak-
dim edildi.

“Üniversitemizde daha çok 
öğrencimizi oynatmaya 

çalışıyoruz”

Anadolu Üniversitesi Sağlık, 
Kültür ve Spor Dairesi Başkanlığı 
Spor İşleri Sorumlusu Yrd. Doç. 
Dr. Muzaffer Öğütveren ise sportif 
anlamda Anadolu Üniversitesinde 
son 3 yıllık süreçte yaşanan geliş-
meleri katılımcılarla paylaştı. 2014 
yılında göreve geldiklerinde sporcu 
sayılarının 439 olduğunu ve bu sa-
yının bugün itibarıyla 848’e ulaştı-
ğına dikkat çekerek sözlerini şu şe-
kilde sürdürdü: “Özellikle futbolda 
sporcu ve antrenör arkadaşlarımız 
çok büyük çalışmalar gerçekleştir-
diler. Daha önce sadece U18-U19 
gibi takımlarda katıldığımız yerlere 
artık U11’den başlayarak tam bir 
sporcu ordusu kurduk.  Bunun da 
meyvelerini gördük ve geçen sene 
Bal Ligi’ne çıktık ve bu sene de 
Üniversitemizi orada temsil ediyo-
ruz. Aynı şekilde hentbol bayan ta-
kımımız, güzel bir altyapı çalışması 
yapıp Birinci Lig’den Süper Lig’e 
çıktı. Voleybol takımımızla da iyi 
bir altyapı çalışması yaparak gele-
cek iki-üç nesli kurtardık. Bununla 
birlikte diğer branşlarımızda da fa-
aliyetlerimiz devam ediyor. Özel-
likle basketbolda Eskişehir Basket’e 
yardımcı olmak için, derece yapan 
altyapılarımızın büyük bir çoğun-
luğunu onlara devrettik. Burada 
şehir ve üniversite iş birliği içerisin-
de genç kaynaklara ulaşmaya çalı-
şıyoruz. Üniversitemizde daha çok 
öğrencimizi oynatmaya çalışıyoruz 
ama bazı zorunluluklar nedeniyle 
dışarıdan da transfer yapmak duru-
munda kalıyoruz.”

Açılış konuşmalarının ardın-
dan Anadolu Üniversitesi Gençlik 
ve Spor Kulübü sporcularını tem-
silen Akdeniz Oyunları 3’üncüsü 
millî yüzücü Cansu Şenyüz ve 
Balkan Şampiyonu millî badmin-
toncu Azra Kurutan tarafından 
Rektör Prof. Dr. Naci Gündo-
ğan’a çiçek takdim edildi.  Spor 
Kulübüne sponsorluk yapan Ümit 
Hastaneleri ve Kanal 26 ailesine 
ise Rektör Gündoğan’ın plaket 
takdiminin ardından tören sona 
erdi.

Anadolu Üniversitesi 

Gençlik ve Spor Kulübü
2017-2018 sezonunu açtı
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Anadolu Üniversitesinin başa-
rılı öğrencileri, Tayvan’ın Baş-

kenti Taipei’de bu yıl 29’uncusu 
düzenlenen Dünya Üniversiteler 
Yaz Spor Oyunları’ndan altın, gü-
müş ve bronz olmak üzere madal-
yalarla dönerek önemli bir başarıya 
imza attılar. 134 ülkeden 7 bin 377 
sporcunun katıldığı oyunlara ülke-
miz; artistik cimnastik, okçuluk, 
taekwondo, halter, judo, yüzme, 
wushu, atletizm ve eskrim olmak 
üzere toplam 9 branşta 118 kişi ile 
katılım gösterirken Anadolu Üni-
versitesini temsilen ise turnuvada 
15 sporcu yer aldı. Anadolu Üni-
versitesi Açıköğretim Sisteminde 
öğrenim gören öğrencilerden; De-
mir Elmaağaçlı ve Emre Çömez 
okçuluk, Ramazan Özdemir, Ay-
kut Taşdemir, Alper Kulaksız, Se-
vilay Eytemiş, Elif Gören, Özlem 
Kaya atletizm, Ferhat Arıcan artis-
tik cimnastik, İrem Yaman, Nafia 
Kuş, Fatma Törehan, Ali Kemal 
Ustabaş taekwondo, Hurşit Atak 
halter, Göknur Yaşın Dündar wus-
hu branşlarında üniversitelerini ba-
şarıyla temsil etmelerinin gururunu 
yaşadılar. Turnuvada başarıyla mü-
cadele eden öğrencilerden İrem Ya-
man taakwondoda altın madalya, 
Demir Elmaağaçlı okçuluk bran-
şında gümüş, Özlem Kaya ve Ay-
kut Taşdemir ise atletizmde bronz 
madalyaların sahipleri oldu. Türki-
ye Üniversite Sporları Federasyonu 
da Anadolu Üniversitesinin spor-
cularına verdikleri desteklerden ve 
elde ettikleri bu başarılardan dolayı 
bir tebrik mesajı iletti. 

Türkiye ülkeler arasında
 20’nci sırada yer aldı

29. Dünya Üniversiteler Yaz 
Spor Oyunları’nda millî takım-
larımız, 9 farklı branşta 3 altın, 
7 gümüş ve 6 bronz olmak üzere 
toplamda 16 madalya ile 134 ülke 
arasında 20’inci sırada yer aldı. Pek 
çok ilkin yaşandığı turnuvada millî 
sporcular eskrim, yüzme, cimnas-
tik ve wushu branşlarında da ilk 

defa madalya kazanma başarısı 
gösterdiler. Bu branşların yanında 
taekwondo, okçuluk ve atletizm 
branşlarında da madalya elde eden 
millî takımlarımız,  judo ve halter-
de ise sıfır çektiler. 

Öğrenciler, Anadolu 
Üniversitesini temsil 

etmekten dolayı mutlu
Anadolu Üniversitesi Açıköğ-

retim Sisteminde öğrenim gören 
ve üniversitelerini temsilen Dün-
ya Üniversiteler Yaz Spor Oyun-
ları’na katılan sporculardan İrem 
Yaman, Demir Elmaağaçlı, Özlem 
Kaya ve Aykut Taşdemir, Anadolu 
Üniversitesini uluslararası arenada 
temsil etmekten dolayı mutluluk 
duyduklarını dile getirdiler. 

Anadolu Üniversitesi Açıköğ-
retim Sisteminde “İkinci Üni-
versite” kapsamında öğrenimine 
devam eden ve Anadolu Üniversi-
tesi adına Dünya Üniversiteler Yaz 
Spor Oyunları’na katılarak tur-
nuvadan altın madalyayla dönen 
sporculardan İrem Yaman, görüş-
lerini şu şekilde dile getirdi: “Ana-
dolu Üniversitesi çatısı altında 
altın madalya kazanmaktan dolayı 
çok mutluyum. Daha öncesinde 
de bir gümüş madalyam vardı an-
cak altın madalya almak Anadolu 
Üniversitesinde nasip oldu. Orga-
nizasyona bu sene Üniversitemiz-
den yoğun katılım oldu. Bu bizim 
adımıza güzel ve sevindirici bir ge-
lişmeydi. Anadolu Üniversitesini 
15 sporcu temsil ettik ve 4’ümüz 
derece elde ederek madalya ile 
dönme başarısı gösterdik. Bu hem 
bizim hem de Üniversitemiz adına 
büyük bir başarı. Bu tür turnuva-
lar aynı zamanda Üniversitemize 
karşı da daha çok aidiyet duygusu 
oluşturuyor. Çünkü burada hoca-
larımız ve arkadaşlarımızla da bir 
araya gelme fırsatı yakalıyoruz. 
Bu yönlerini de düşündüğümüzde 
turnuvanın bizler için gayet başa-
rılı ve güzel geçtiğini söyleyebili-
rim.”

Anadolu Üniversitesi, 
Demir Elmaağaçlı’ya

 turnuvanın kapılarını araladı
Anadolu Üniversitesinin Açı-

köğretim Sistemi sayesinde ken-
disine turnuvaya gidiş kapıları-
nı açtığına dikkat çeken Demir 
Elmaağaçlı ise bu organizasyona 
son kez katılma hakkı olması do-
layısıyla kendisi açısından bir kat 
daha önemli olduğuna değinerek 
elde ettiği başarıya ilişkin görüş-
lerini şu şekilde aktardı: “Bu tur-
nuvada çok ilginç bir şey yaşadım 
ve aynı branşta kız kardeşimle 
birlikte mücadele etme fırsatı elde 
ettim. Kardeşim de takımıyla bir-
likte madalya kazanma sevincini 
yaşamış oldu. Bu durum böyle 
organizasyonlarda nadir yaşana-
bilecek bir şey ve o da bana nasip 
oldu. Dünya Üniversiteler Yaz 
Spor Oyunları’na katılabilmek be-
nim için çok önemliydi ve 2016 
yılında İkinci Üniversite kapsa-
mında bünyesine dâhil olduğum 
Anadolu Üniversitesi sayesinde 
turnuvada yer aldım. Aynı zaman-
da yaşım itibarıyla da bu benim 
son şansımdı. Yarışmaya okçuluk 
branşının iki kategorisinden biri 
olan makaralı yay kategorisinde 
katıldım. Yarışmaya hazırlık süreci 
benim için çok önemliydi ve iki 
yıl öncesinden bu yarışmaya gidip 
madalya almayı kafama koymuş-
tum. Bu yüzden de kendime he-
defler belirledim. Zaten turnuva 
öncesinde katıldığım yarışmalarda 
da branşımda üniversiteler Türki-
ye rekoru kırarak ve altın madalya 
elde ederek motivasyon olarak ha-
zır bir hâlde Dünya Üniversiteler 
Yaz Spor Oyunları’na katıldım. 
Yarışma başladığı anda artık ma-
dalyaya kendimi çok yakın hisse-
diyordum ve antrenman atışlarım 
ile yarışmalarda aldığım sonuçla-
rın da bunda etkisi büyüktü. Bu 
güvenle finale kadar yükselme 
başarısı gösterdim ve 1 sayı fark-
la 1’inciliği kaçırıp 2’nciliği elde 
ettim. Bu derece kendi açımdan 

olduğu kadar Üniversite Oyunla-
rı tarihinde de okçuluk branşında 
hem ferdi hem de karışık takım 
kategorisinde bir ilkti. Bu başarı 
sayesinde turnuvadan iki gümüş 
madalya ile dönüyordum.”

“Anadolu Üniversitesine 
desteklerinden dolayı çok 

teşekkür ederim”
“Bu süreçte bize vermiş olduk-

ları desteklerden dolayı Anadolu 
Üniversitesine çok teşekkür ede-
rim.” diyen Elmaağaç, “Anadolu 
Üniversitesine, benim için her 
şeyin başladığı ve bu başarının 
gelmesine olanak sağlayan kurum 
diyebilirim. Ülkemizin en köklü 
üniversiteleri arasında yer alan ve 
en çok öğrenciye eğitim kapılarını 
açan böylesi büyük bir Üniversite-
nin öğrencisi olmak sporcu olarak 
bana ayrıca bir güç hissi veriyor. 
Aynı zamanda birçok kişiye örnek 
olmama da olanak sağlıyor. Ben 
de ülkeme ve üniversiteme böyle 
anlamlı bir başarı kazandırdığım 
için son derece mutluyum.” şek-
linde konuştu.

“Kendime 
olan öz güvenim arttı”

Anadolu Üniversitesi adına 
daha önce de pek çok müsabakaya 
katıldığını dile getiren millî spor-
cu Özlem Kaya ise başta Dünya 
Üniversiteler Yaz Spor Oyunları 
olmak üzere elde ettiği başarıla-
ra ilişkin olarak şunları söyledi: 

“15 yıldır Millî Takım sporcusu 
olarak müsabakalara katılıyorum 
ve Anadolu Üniversitesi adına 
ilk madalyamı Güney Kore’nin 
Gwangju şehrinde düzenlenen 
turnuvada 3000 metre su engelli 
branşında kazandım. Ardından 
ise Avrupa büyüklerde 3’üncülük 
ve Dünya Şampiyonası’nda da fi-
nalde yarıştım. Bu sene Tayvan’ın 
Başkenti Taipei’de 29’uncusu dü-
zenlenen Dünya Üniversiteler Yaz 
Spor Oyunları’nda ise Anadolu 
Üniversitesinin öğrencisi olarak 
yine 3000 metre engelli branşında 
dünya 3’üncülüğü elde ettim. Bu 
başarının bana önemli katkıları 
oldu. Dünyanın en iyi sporcula-
rını gördüm ve kendime olan öz 
güvenimin yanında tecrübem de 
arttı. Üniversite Spor Oyunları’n-
da kariyerimin ilk büyük başarısı-
nı elde etmemin devamında gelen 
başarılarıma da büyük etkisi oldu. 
Bu organizasyonlara katılmamda 
Anadolu Üniversitesi öğrencisi 
olmamın da önemini belirtmem 
lazım. Bu yüzden bu başarı da 
bize büyük destekleri olan başta 
Anadolu Üniversitesi olmak üzere 
emeği geçen herkese teşekkürle-
rimi iletmek istiyorum. Bundan 
sonraki hedeflerim arasında ise 
2018 yılında düzenlenecek olan 
Avrupa Büyükler Şampiyonası’n-
da ve Akdeniz Oyunları’nda fi-
nalde yarışmak ve madalya sahibi 
olmak yer alıyor.”

aliyetlerinin dışında sosyal ve spor-
tif amaçlı her türlü faaliyetlerde de 
destek vermekteyiz. Arkadaşlarımız 
da desteklerimiz neticesinde önce 
üniversite sporlarına sonrasında ise 
yurt dışı faaliyetlerine katılmayı ha-
kediyorlar. Sporcularımıza, Üniver-
sitemiz tarafından geçmişte gerekli 
destekler verildi ve şu anda da des-
teklerimiz artarak devam etmekte. 
Üniversitelerarası Dünya Şampiyo-
nası’na katılarak Üniversitemizi ve 
ülkemizi en iyi şekilde temsil eden 
15 sporcumuzun başarılarından 
dolayı gurur duyuyoruz. Sporcula-
rımıza ne kadar teşekkür etsek az, 
bundan sonrası için de kendilerine 
desteklerimiz devam edecek.”

Tayvan’ın Başkenti Taipei’de 
düzenlenen 29. Dünya Üni-

versiteler Yaz Spor Oyunları’nda, 
Anadolu Üniversitesini taekwando 
ve okçuluk branşlarında başarıyla 
temsil ederek altın ve gümüş madal-

yalarla dönen sporculardan İrem Ya-
man ve Demir Elmaağaçlı, Anadolu 
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Naci 
Gündoğan’ı makamında ziyaret 
ettiler. Gerçekleşen ziyarette; Sağ-
lık, Kültür ve Spor Dairesi Başkanı 

Celal Avni Öztürk, Spor Bilimleri 
Fakültesi Öğretim Üyesi ve Kafile 
Başkanı Prof. Dr. Hayri Ertan da 
yer aldı.

19-30 Ağustos tarihlerinde dü-
zenlenen turnuvaya, 134 ülkeden 7 
bin 377 sporcu katılım gösterirken 
Anadolu Üniversitesini taekwando, 
okçuluk ve atletizm branşlarında 
temsil eden sporculardan 4’ü ise 
altın, gümüş ve bronz madalyalarla 
ülkelerine dönerek üniversitelerine 
büyük gurur ve sevinç yaşattılar.

Rektör Prof. Dr. Naci Gündo-
ğan, Anadolu Açıköğretim Siste-
mindeki öğrenimlerinin yanı sıra 
uluslararası müsabakalarda da bü-
yük bir başarılar elde eden spor-
culara ilişkin görüşlerini şu şekilde Haber: Gökhan AKKURT

Haber: Gökhan AKKURT

Anadolu Üniversitesinin ödüllü sporcularından Rektör Gündoğan’a ziyaret

dile getirdi: “Anadolu Üniversitesi 
olarak bu sene 29’uncusu düzen-
lenen Dünya Üniversiteler Yaz 
Spor Oyunları’na geniş bir katılım 
gösterdik. Bu katılım neticesinde 
sporcularımızın elde ettiği başarının 
yanı sıra Üniversitemizin destekleri 
dolayısıyla Federasyon, Üniversite-
mize teşekkür yazısı iletti. Özellikle 
Anadolu Üniversitesi Açıköğretim 
Sistemi öğrencisi olan sporcuların 
katılım sağlamasıyla ülke millî ta-
kımımız çok daha güçlü hâle gel-
di. Bu anlamda Üniversite Sporları 
Federasyonu ve 29’uncu Dünya 
Üniversiteler Yaz Spor Oyunları’n-
da da Anadolu Üniversitesi olarak 
çok önemli bir yerimiz var. Ayrıca 
öğrencilerimize eğitim-öğretim fa-

ANADOLU ÜNİVERSİTESİNİN BAŞARILI 

ÖĞRENCİLERİ TAİPEİ’DEN 
MADALYALARLA DÖNDÜ
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